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Dnevni red 
seje občinskega sveta

Predlog ugotovitve sklepčnosti 
Razprava o predlogu ugotovitve sklepčnosti 
Glasovanja o predlogu ugotovitve sklepčnosti

10 - minutni odmor 
Predlog dnevnega reda 
Razprava o predlogu dnevnega reda

6. Glasovanje o predlogu dnevnega reda
10 - minutni odmor

7. Predlog zapisnikarja in dveh overoviteljev
8. Razprava o predlogu zapisnika in dveh overoviteljev
9. Glasovanje o predlogu zapisnikarja in dveh overoviteljev

10 - minutni odmor
10. Potrditev zapisnika prejšnje seje
11. Razprava o zapisniku prejšnje seje
12. Glasovanje o potrditvi zapisnika prejšnje seje

15 - minutni odmor
13. Odgovori na vprašanja občinskih svetnikov
14. Razprava o odgovorih na vprašanja občinskih svetnikov
15. Glasovanje o odgovorih na vprašanja občinskih svetnikov.

5 - minutni odmor
16. Razno
17. Razprava o točki dnevnega reda: razno
18. Glasovanje o točki dnevnega reda: razno.

Prekinitev seje - nadaljevanje [I

(Mef) Nikoli se ni nič dobrega 
zgodilo takrat, ko je bil 
najpomembnejši kriterij
odločanja KDO in ko je bil brez 
vsake teže odgovor na
vprašanje KAJ.
V zgodovini človeštva se je to 
ponavljalo velikokrat in vedno 
se je končalo na najslabši možni 
način. Da ne bi hodili v daljno 
zgodovino človeštva bo dovolj, 
če se spomnimo naših 
medvojnih in povojnih 
razčiščevanj v stilu kdo je kdo in 
ne kaj je kdo, ter posledic, ki jih 
je uveljavljanje takšnega 
kriterija imelo za posameznika 
in družbo. Žal se je te vrste 
odločanje med Slovenci zelo 
prijelo in skoraj za vsakega 
vemo povedati kam sodi, manj 
pa vemo o tem, kaj zna. Takšen 
kriterij je pred leti napajal 
imbecilno kadrovsko politiko 
na najrazličnejših ravneh, ko je 
bilo pomembnejše čigav je 
kader kot to, kaj ta kader sploh 
zna in zmore. Toda to je 
preteklost in iz nje naj bi se kaj 
dobrega naučili.
Izolski občinski svet je eden 
lepših poligonov za 
dokazovanje, kako se nismo 
naučili ničesar. Še vedno je 
najpomembneje KDO je kdo, 
še naprej se cez puškino cev 
merita levica in desnica, 
opozicija je načelno proti 
poziciji in obratno. Kadar je 
tako in ko imajo vsi polna usta 
Izole v resnici pa jim gre le za 
zmago v spopadu z drugo 
stranjo, potem ni nič čudnega, 
če razprava o dnevnem redu 
traja eno uro in deset minut.
Tudi 21. seja občinskega sveta 
je bila prekinjena, tako kot se je 
dvakrat zgodilo dvajseti seji.
Tokrat so od 21 točk dnevnega 
reda uspeli obravnavati vsega 
dve vsebinski, ob sedmih 
zvečer pa so sejo prekinili, 
preden so prišle na vrsto točke 
zaradi katerih prihajajo v Izolo 
tudi razlagalci iz drugih občin 
(vodooskrba, zazidalni načrti,
visokošolsko središče). Tokrat je bila kriva Frida, ki je spremenilo, zato so svetniki večinsko sprejeli sklep o 
morala odhiteti na nastop v kulturni dom, z njenim prekinitvi seje.
odhodom pa bi se razmerje sil na bojišču Nekaj pa je dobro. Tokrat vsaj krivca poznamo.
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PTT''S NOT DEAD
PTT's NOT DEAD je rubrika v kateri objavljamo pisma naših 
bralcev, odgovore na prej objavljena pisma, reakcije na 
posamezne dogodke ali zgolj uredniško nenaročena mnenja 
bralcev o posameznih problemih v zvezi s področjem, ki ga 
prvotno pokriva tednik Mandrač. Dollina prispevkov je tipkana 
stran format A4, prispevkov ne vračamo in ne honoriramo.

IZOLA DANES

K temu člaku meje spodbudilo pisanje v prejšni številki mandrača. 
Članek o novem županu gospoda Mefa, članek ZLSD ter moj 
članek. O novem županu bomo odločali občani 18.5.1977, zato 
smatram, da imamo vsi skupaj še dovolj časa, da premislimo 
kakšnega župana si želimo. Mislim pa, da ni ključna pozicija 
župana, temveč predstojnikov občinske uprave. Za to moramo 
podpreti takšnega župana, ki bo obljubil, da si bo izbral pravo 
ekipo. Volivci pa moramo sami premisliti in presoditi ali je ekipa 
predlagana s strani župana ustrezna ali ne. To ekipo mora župan 
predstaviti pred volitvami.
Ob članku ZLSD, pa sem se vprašal ali vidim prav kakšno je stanje 
v Izoli ali pa je res tako čudovito kot mi ga hoče nekdo prikazati. 
Govoriti o tem, da ne moreš nič ker imaš samo tri svetnike je 
preprosto nerazumljivo ob dejstvu, da ti svetniki sodelujejo v 
vladajoči koaliciji v občinskem svetu ter dejansko soodločajo o 
vseh zadevah.
Trditve o svoji socialdemokratski usmeritvi bi morali predvsem 
dokazati z dejanji in ne z besedami. Besed ne moreš dati v lonec, 
jih skuhati in se nasititi. Ob dejstvu, da vodstvo ZLSD izhaja iz 
dobro situiranih občanov z višjimi dohodki, dvomim, da lahko 
razumejo ljudi z dohodki do 40.000 sit (večina delavcev ter 
upokojencev), preprosto za to, ker sit lačnemu ne verjame. 
Preprosto ne gre skupaj, da isti ljudje dopoldne v službi odločajo, 
koliko delavcev je preveč ter jih je potrebno odpustiti, zvečer na 
stranki pa se za taiste delavce zavzemajo, ker je odpuščanje 
delavcev nedopustno. Dejstva pač kažejo, da je Izola v zadnjih 
letih izgubila veliko število delovnih mest, na vodilnih položajih pa 
so ostali večinoma isti ljudje, ki pa so močno prisotni tudi v 
vladajoči koaliciji v občinskem svetu.
Dejstvo je, da se gospodarnost podjetja da doseči na dva načina in 
sicer: z istim številom ljudi narediš trikrat več ter to kar narediš 
prodaš ali pa odpustiš dve tretjini delavcev in narediš toliko kot 
prej. V obeh primerih je zaslužek na delavca enak. Na žalost pa 
vodilni ljudje v podjetjih vidijo rešitev le v odpuščanju ljudi, ne pa 
v večji proizvodnji in večji prodaji. To potrjujejo podatki ko so 
imeli Delamaris, Mehano ter Mala oprema v letu 1990 zaposlenih 
2250 delovcev sedaj pa le še 960. Naštel sem le nekaj podjetij, je pa 
več ali manj v vseh podobno.
Smatram, da bi bilo možno z bolj smotrno občinsko politiko, 
predvsem v storitveni ter oskrbni dejavnosti pridobiti nova delovna 
mesta. V Izoli se je v preteklosti in ob nespremenjeni občinski 
upravi se bo v bodočnosti investiralo le v beton (gradnja 
apartmajev, ki so v povprečju 10 mesecev na leto prazni). Taka 
usmeritev v gradnji pomeni tudi siromašenje stalno prebivajočega 
prebivalstva v Izoli, saj je potrebno graditi infrastrukturo (voda, 
kanalizacija, elektrika, telefon ter vzdrževanje ulic) ki jo je 
potrebno prilagoditi potrebam za dva poletna meseca, kar pa v 
glavnem plačujemo občani Izole (najdražja voda v Sloveniji, višja 
kanalščina itd.).
Stanje v Izoli pač ni rožnato in za tako stanje mora tisti, ki je na 
oblasti prevzeti odgovornost. Upam, da bomo volivci znali oceniti 
minulo delo ter da bomo odgovorne primerno nagradili. Volivci 
imamo le ob volitvah možnost oceniti delo vladajočih in te 
možnosti ne smemo zamuditi. Konec koncev je le upanje tisto, kar 
nam, ne glede na razmere vedno ostane. Upanje na spremebe in 
boljši jutri za večino in ne samo za nekatere.

Alojz Padar ,Jzola

PODPORA REFERENDUMU

Predsedstvo občinskega odbora SDS je na svoji seji dne 10.3.1997 
obravnavalo pobude občanov za izvedbo referendumov o ZN 
Bencinski servis - Jagodje, avtobusna postaja ter pasji poligon. 
Smatramo, da so pobude občanov legitimne ter jih podpiramo. 
Skrajno nerazumljivo je obnašanje občinske uprave občinč Izola, ki 
seji ne zdi potrebno niti odgovoriti.
Glede na to smatramo, daje nerazumljivo, daje na sejo občinskega 
sveta za dne 18.3.1997 uvrščena točka za potrditev odloka o ZN 
Bencinski servis - Jagodje, saj je to v nasprotju z 17. členom zakona 
o referendumu in ljudski inicativi Ur. list RS 15/94, ki dobesedno 
govori: "Če je dana pobuda za vložitev zahteve za razpis 
predhodnega referenduma, državni zbor ne sme začeti tretje 
obravnave predloga zakona pred pretekom roka iz prejšnjega 
odstavka (rok za zbiranje overjenih podpisov).
Statut občine v 48. členu pravi, da glede glasovanja na referendumu 
in drugih vprašanj, ki niso urejena v tem statutu, veljajo določbe 
zakona. Uvrstitev te točke na dnevni red seje občinskega sveta je 
eklatantno kršenje zakonitosti. Čas bi že bil, da bi občinska uprava 
zagotavljala zakonitost in delovala v dobro in po željah občanov 
Izole.

Predsednik OOSDS Izola 
Bojan Zadel, dipl.ing.

O DOBREM GOSPODARJU
Sedaj na pomlad, pred dodatnimi volitvami župana, se govori o dobrem 
gospodarju. Te besede so potegnjene na papir iz različnih nagibov, pa tudi iz 
želje, da bi v Izoli enkrat le našli res dobrega gospodarja, takšnega, ki naj bi 
"noč in dan" razmišljal in delal za občane in občino. V tem stoletju, kot vem, te 
sreče še nismo imeli.
Toda župan ni tisti, ki se mu sme v celoti pripisati to vzvišeno breme. Dober ali 
slab gospodar občine je občinski svet. Ta odloča, ta glasuje dobro ali slabo, 
pravo ali napačno pot. Odločitve občinskega sveta pa so odvisne od sestave in 
razporeditve moči v njem . Nič novega ne povem, če pravim, da so bile do 
sedaj, v zadnjih dveh letih, absolutne odločitve v rokah vladajoče koalicije 
ZLSD, LDS in ZZP ob nedvoumni podpori DESUS in italijanske skupnosti. Pa 
tudi nič novega ni, da v tem času ni bilo v Izoli nobenega posebnega premika v 
prid Izole in Izolanov. Lahko se tudi reče: bila je slaba politična kombinacija 
Torej svet je tisti, ki dobro ali manj dobro ali pa slabo gospodari. Župan pa je, 
oziroma moral bi biti, oseba z nalogami, ki presegajo vse koalicije in vse 
strankarske interese, v temeljni skrbi za dobrobit občine, s tem, da gleda nanjo 
daleč naprej. Če mora biti svet gospodaren, mora biti župan razumen 
usmerjevalec, predvsem pa bi moral biti trdna osebnost. Ker je poštenost za 
politike skoraj nesprejemljiva lastnost (vsaj za slovenske razmere se to sme 
trditi), bi moral biti župan predvsem pošten, da bi s svojim delom utrjeval to 
za normalno življenje nujno in med ljudmi vedno iskano vrednoto.
Izhajajoč iz tega sem prepričan, da bi vsak župan moral biti nadstrankarska 
osebnost, sploh pa ne v službi neke stranke. Samo tako bi lahko občani upali, 
da je v občinski hiši nekdo, ki kompetentno dela zanje, na pa za strankarske 
interese (ki so pogosto osebni interesi).
Drugo pomembno, kar naj bi označevalo dobrega župana, naj bi bilo to, da 
nima "kvalifikaciji ZNANJA in IZKUŠENJ". Ne mislim na znanje in izkušnje, 
ki pridejo v človeka skozi življenje, študij in delo, ampak mislim na ZNANJE 
in IZKUŠNJE, ki jih je kdo od političnih in gospodarskih "dejavnikov pridobil 
in uporabljal (in ne opustil) v socialističnem sistemu, za katerega vemo, da ni 
prinesel ne Sloveniji, ne Izoli nič dobrega. Sicer ne bi bilo danes tranzicije, ne 
bi bilo spreminjanja družbenega sistema, ne bi bilo tričetrt uničenih podjetij, 
na bi bil danes tako grozljiv procent revnih Slovencev, ne bi se vedli kot revni 
učenci pred evropskimi učitelji, ki jim ne omenjamo, da se ne bi osramotili, 
ZNANJ in IZKUŠENJ iz socialističnih časov. Kajti vemo, kot vedo oni, da 
kdor se s tem ponaša, ne more biti dober gospodar.

Frane Goljevšček, Izola



VOLITVE ŽUPANA
POMEMBNE INFORMACIJE 
IN POTREBNI POPRAVKI
V prejšnji številki Mandrača smo narobe svetovali, kaj 
storiti v primeru, da želite podpreti samostojnega kandidata 
za Zupana občine Izola. To, da želite kandidirati je seveda 
povsem vaša stvar in o tem ni treba zaenkrat nikogar 
obveščati. Dovolj je, da tisti, ki bi želeli podpreti vašo 
kandidaturo odidejo v prostore Upravne enote Izola (Občinska 
stavba) in v pritličju (desno) izpolnijo obrazec za podporo 
kandidatu za Zupana. Na obrazcu NI TREBA vpisovati, niti ni 
treba nikomur praviti, za katerega kandidata gre. Na upravni 
enoti bodo le potrdili, da ste izpolnili tak obrazec (s seboj 
morate imeti osebno ali potni list) ter vam predali original 
potrdila, ki ga boste predali svojemu kandidatu.
Ta jih mora zbrati najmanj 50 s stalnim prebivališčem v 
izolski občini, da bi v roku (do 23. 4.) lahko oddal svojo 
kandidaturo občinski volilni komisiji.
Na upravni enoti so še povedali, da bo formularje mogoče 
izpolnjevati zadnji dan (sreda, 23.4.) najkasneje do 17. ure, 
ko se končajo uradne ure. Kandidat bo potem imel še dve 
uri časa, da preda zbrane podpore volilni komisiji, ki bo 
sprejemala kandidature do 19. ure.
Seveda vse to velja le za nestrankarske kandidate, medtem 
ko stranke postopke že dobro poznajo.

ROKOVNIK ZA IZVEDBO 
NADOMESTNIH VOLITEV 
ŽUPANA OBČINE IZOLA
27. 3. Vložitev zahteve za sklic zborov volivcev pri OVK

4. 4. Vložitev predlogov kandidatur
12. 4. Sklic zborov volivcev
23.4. Zbori volivcev določijo kandidature - zadnji dan za 

podpis podpore kandidatu
2. 5. Žrebanje vrstnega reda kandidatov
3. 5. Javna objava seznama potrjenih kandidatur

12. 5. Volilna komisija dobi potrjene volilne imenike
13. 5. Predstavnik kandidature predloži seznam zaupnikov
14. 5. Predčasno glasovanje na vedežu občinske volilne

komisije
17. 5. Zaključek javne volilne propagande
18. 5. VOLITVE (od 7.00 - 19.00)
Vsi datumi so seveda skrajni, kar pomeni, daje ta opravila treba 
opraviti DO določenega datuma.

KflVflRJlfl in
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IZOLA

IZOLA

Trgovski tantal 
Simonov zaliv 

Vsak dan 
od 7.00 do 24.00 

Tal.: 646-043
TORTE PO NAROČILU
in raznovrstne sladice 
iz lastne slaščičarske 
delavnice vseh okusov 
in oblik za vsakršno 
priložnost - že za 1.800 
SIT/kg. Naročite 
danes, prevzamete 
pa že naslednji dan!

Kavarna in slaščičarna Izola vabi na glasbene večere. 
Torek-PIANO BAR

(Met) Presenetljivo skrivnostno je v teh dneh glede 
kandidatov za novega izolskega Župana. Pravzaprav je bil LDS 
edini, kije pohitel z imenovanjem svojega kandidata, vsi drugi 
pa še vedno nekaj mečkajo in čakajo poteze nasprotne strani, 
saj se ve: prehitro odkrivanje kart daje nasprotniku nekaj 
prednosti pri sprejemanju lastnih odločitev.
Čeprav predsednik ZLSD trdi, da so v stranki zelo enotni pa je 
dejstvo, da niso brezpogojno podprli svoje najavljene 
kandidatke Brede Pečan ampak še nekaj trgujejo z Zvezo za 
Primorsko in DeSUS-om, da bi skupaj zanesljivo izvolili 
"svojega kandidata". Sklep o tem so verjetno sprejeli na 
sinočnjem posvetu, žal po zaključku redakcije, kot skupnega 
kandidata pa so mnogi omenjali Branka Simonoviča, sicer 
člana DeSUS-a, ki pa naj bi ga podprli tudi volivci ZLSD in 
ZZP.
veliki tajnosti ostaja kandidat desnice, čeprav vsi prisegajo, da 

ga imajo. Seveda pa je veliko vprašanje, če imajo skupnega 
kandidata, tako kot je vprašanje, če bodo njihovi volivci 
pripravljeni podpreti skupnega kandidata. Bolj verjetno je 
torej, da bomo imeli opravka z dvema ali celo tremi kandidati 
strank opozicije. Slovenska ljudska stranka bo menda 
predlagala Egidija Krajcarja, to pa je tudi vse, kar je iz njihovih 
vrst pricurljalo v javnost.
Sodeč po tem, koliko občanov je že prišlo izpolniti formular za 
podporo kandidatu za župana se tudi pri neodvisnih ne obeta 
posebna gneča. Celestina sicer omenja svojo kandidaturo, 
vendar je nihče ne jemlje preveč resno, precej bolj resna pa je 
kandidatura bivšega poslanca v državnem zboru, Janeza Juga, 
ki bo kandidat Slovenskega oziroma Primorskega foruma. Ta se 
je namreč organiziral na Južnem Primorskem in v torek, 25. 3. 
bodo na tiskovni konferenci predstavili svoje vodstvo in 
kandidate za župane v občinah Izola, Koper, Postojna in Idrija. 
Za kandidaturo se je sicer zanimalo še nekaj občanov, vendar 
jih imamo zaenkrat le na našem seznamu, saj ne gre prehitevati 
dogodkov.
Kakorkoli že, dejstvo je, da se bosta v boju za županski stolček 
soočili dve opciji: opcija župana, ki bo pripravljen nadaljevati 
dosedanje delo in opcija župana, ki bo želel temu delu narediti 
konec.
V obeh primerih bo kratko potegnila Izola in Izolani. Seveda ne 
čisto vsi.

v v

IŠČEMO PRAVEGA KANDIDATA
Iskanje kandidatov za posamezne funkcije je težko delo za 
politične stranke, kaj šele za neodvisne kandidate. Če poznate 
človeka, ki bi po vašem mnenju lahko bil pravi za izolskega 
župana nam sporočite njegovo ime na

telefon 600 010 ali fax. 600 015 
V ČETRTEK, 20. 3. 1997 od 14.00 - 16.00

Rezultate bomo objavili v naslednjem Mandraču.



21. SEJA OBČINSKEGA SVETA

JASNOVIDCI SMO IMELI PRAV
Ko smo se ovinarji pred začetkom 21. Seje pogovarjali o njenem razpletu smo v en 
glas ugotavljali, da ne bo trajala prav dolgo in da svetniki ne bodo odločali o nobeni, 
zares pomembni zadevi Napovedali smo prekinitev seje in tako se je tudi zgodilo. Ker 
neposrednega prenosa (radijskega ali televizijskega) nismo doživeli si lahko privoščite 
časopisnega (skoraj dobesednega).
Ob 15.00 je predsednik OS, Davorin Adler začel sejo in pričel s prvo točko 
dnevnega reda. Ugotovili so sklepčnost, potem pa je prišla na vrsto razprava o 
predlogu dnevnega reda in tu se je že zapletlo, (medtem so v sejno dvorano 
prišli nekateri veslači in njihovi starši) Lilia Peterzol je predlagala uvrstitev 6. 
točke (prodaja občinskega premoženja) kot 2. Točko dnevnega reda, saj so o 
vsebini že razpravljali, le sklep še ni bil sprejet. Potem pa je kar nekaj svetnikov 
predlagalo uvrstitev 18. Točke dnevnega reda (problematika veslaškega kluba) 
na začetek zasedanja. Vse skupaj pa je presenetila Jelka Morato Vatovec, kije 
kot pobudnica te točke predlagala njen umik z dnevnega reda, saj...
Jelka Morato Vatovec (Neodvisni): ...V svoji zahtevi sem navedla, da želim imeti 
vpogled v pogodbo med veslaškim klubom in Marino Izola o nadomestni 
gradnji prostorov veslaškega kluba in da se preveri lastništvo nad 
nepremičninami v lasti sedanjega veslaškega kluba. Ker to ni bilo narejeno je 
po mojem točka nepopolno pripravljena in predlagam, da se jo dopolni in 
postavi na dnevni red, ko bo gradivo nared. Kot predlagateljica sem . 
pričakovala, da me bodo povabili, ko se bodo oblikovali sklepi. Čeprav ste me 
takrat hoteli kar postaviti, naj jaz oblikujem predloge sklepov nisem bila zdaj 
niti povabljena k sodelovanju ob pripravi sklepov, ki so zdaj oblikovani tako, da 
niso nikakršni sklepi. Torej umikam to točko z dnevnega reda.
Igor Franca (LDS) Predlagam predlagatelju, da umakne 14. točko (zaključni 
račun stanovanjskega programa za leto 1996).
Gianfranco Siljan (ZLSD): Pripravljen sem izgubiti še eno popoldne pri delu tega 
občinskega sveta in predlagam, da se točka o veslaškem klubu prestavi na 
začetek seje, tako da to problematiko enkrat končamo, saj nima smisla, da nam 
vse seje propadajo zaradi ene in iste problematike. Ne smemo dovoliti, da je 
blokirano delovanje kluba, ki je Izoli prinesel največ športnih uspehov v 
zgodovini tega mesta in glede na vse, kar prebiramo o dogajanju v tem klubu 
predlagam, da to prediskutiramo do konca in končno zaključimo to poglavje. 
Jelka Morato Vatovec Imam repliko na to, kar je povedal g. Siljan. Vse to vem, 
zato sem tudi predlagala to točko dnevnega reda, vendar želim, da se pripravi 
zares prava dokumentacija, kar naj bi sprejeli tudi v obliki sklepov in sicer: 
Poslanski skupini neodvisnih svetnikov naj se dostavi pogodbe, ki so bile 
zahtevane. Kot drugo pa, želim biti povabljena k oblikovanju sklepov k tej točki 
dnevnega reda.
Aleksander Frantar (SKD) V kolikor bo predlagatelj vztrajal pri umiku bi 
predlagal naslednje: Ker je bila pobuda, da se to vnese na januarsko sejo, zdaj 
pa smo sredi marca, pričakujem, da bo župan povedal, kdo je odgovoren, da 
gradivo ni bilo pripravljeno. Stvari, ki so življenskega vprašanja za Izolo se ne 
rešujejo, občinska uprava ne funkcionira, zadeve se pospravljajo pod mizo itd. 
Končno je treba ugotoviti, kdo je tisti, ki zavira reševanje stvari v občini Izola. 
Gospa Moratova je zahtevala le tri pogodbe, ki jih je treba samo potegniti iz 
predala. To so tri pogodbe na katerih ne piše, da so kakorkoli zaupne narave ali 
tajne. To so pogodbe, kjer je ena od pogodbenih partneric Občina Izola. 
Smatram, da kot izvoljeni predstavniki občine Izola imamo vso pravico 
vpogleda v te pogodbe. V kolikor občinska uprava smatra, da mora pogodbe 
skrivati pred lastnimi občinskimi svetniki pa smatram, da ta občinska uprava v 
izolski občini nima kaj delati.
Bojan Zadel (SDS) Strinjam se, naj se ta točka prenese na sam začetek, to pa 
zato, ker teče že tretji mesec odkar čakamo, da pride točka na dnevni red. Gospe 
Morato pa predlagam, da se v tem okviru sprejme tak sklep, da bi veslači lahko 
normalno začeli s treningi, saj se že začenja njihova tekmovalna sezona. 
Predlagam 5 minut odmora, da se o tem dogovorimo in sklep, da se te zahtevane 
pogodbe dostavijo. Predlagam še, da predstavnik veslaškega kluba pove o 
njihovih težavah, da bi stvari čimprej rešili.
Davorin Adler: Opozaijam, da smo še vedno pri obravnavanju dnevnega reda in 
pri obravnavanju dnevnega reda ni pavze.
Aleksander Frantar: Predlagam tudi popravek prve točke dnevnega reda,* 
potrditev zapisnikov 19. In 20. Seje, ker zapisnika nismo prejeli.
Aleksander Slekovec (Neodvisni): Predlagam, da se z dnevnega reda umakne 
predlog zazidalnega načrta za bencinski servis Jagodje sever. Seznanjeni smo, 
daje vložena zahteva za referendum o tej vsebini in sodim, daje neumesno, da 
o tem sprejemamo odloke, če bomo lahko v naslednjih tednih na referendumu 
odločali o tem. Predlagam, da se predlog umakne dokler ni jasno, kako bo z 
referendumom.
Davorin Adler Na osnovi predlogov sprašujem: Razumel sem, daje soglasje za 
umik 14. Točke (zaklučni račun stanovanjskega programa) dano, zato se ta 
točka umika. Potem imamo predlog, da se umakne 18. Točka (problematika 
veslaškega kluba). Ker je pobudnik gospa Morato, vi, gospod župan, pa ste 
predlagatelj vas sprašujem, kakšno je vaše mnenje. Župan pravi naj točka 
ostane. Naslednje je, da se umakne ...
Jelka Morato Vatovec Iz zapisnika je razvidno kdo je predlagatelj in se ni treba 
nič sprenevedati. Predlagatelj sem bila jaz, na to, kdo je sklepe napisal pa imam 
tudi jaz pripombo. Sklepi so bili napisani brez moje prisotnosti, jaz pa želim pri 
tem sodelovati. Prosim, da se to upošteva.

Davorin Adler: Imamo še predlog g. Slekovca, da se umakne 3. Točka dnevnega 
reda (zazidalni načrt za bencinski servis). Kaj pravi predlagatelj (župan)?
Mario Gasparini (župan) Ne, menim da se stvari isključujeta. Čeprav je 
napovedan referendum predlagam, da ostane točka na dnevnem redu. Gospodu 
Slekovcu je bilo to menda že povedano na odboru.
Aleksander Slekovec: Še vedno sodim, da to ni primemo, poleg tega sem v 
materialu videl, da je klub SDS predlagal nekaj podobnega. O tem ni nihče 
razpravljal.
Davorin Adler To je v samem gradivu, mi pa se pogovarjamo šele o dnevnem 
redu. Ponovno sprašujem ali naj gre točka na dnevni red ali ne. Predlagatelj 
vztraja pri tem, da gre na dnevni red. Glede 18. Točke pa mi pravijo, da je 
predlagatelj župan in on vztraja na tem, da te točke ne bo umaknil.
Miran Žlogar (vodja uprave za družbene dejavnosti): Moram povedati, da 
nekatere trditve gospe Morato niso resnične. Občinski svet je sprejel sklep in 
zadolžil občinsko upravo, da pripravi zaključke in poročilo o tej problematiki. 
Občinska uprava je to pravočasno storila in si prizadevala, da bi to 
problematiko razrešili, zato občinska uprava vztraja pri tej točki dnevnega 
reda, da bi se mladim športnikom omogočilo pogoje za delo. Občinska uprava 
si prizadeva, da šport ne bi bil sredstvo za politično razreševanje in 
konfrontiranje stališč. V imenu predlagatelja predlagam, naj se to gradivo 
obravnava v interesu mladih športnikov.
Jelka Morato Vatovec Zgrožena sem nad tem kar sem zdaj slišala, ker ste mi 
ravno s tega mesta hoteli najprej naprtiti, naj vse pripravim sama, potem pa ste 
rekli, da me boste povabili k sodelovanju. Če bo šla razprava v tej smeri si 
bomo šli pregledati magnetogram. Poleg tega nisem za to, da bi šla točka na 
dnevni red, ker so tukaj mladi ljudje. Kot učiteljica vem, kaj to pomeni. Namen 
je, da se ne bi veslaškega športa uporabljalo v politične namene, kar se je zdaj 
zgodilo. Meni je namreč bilo, ko sem vložila posebno vlogo na upravni odbor 
sklada stavbnih zemljišč, onemogočeno, da do pogodbe pridem tudi kot 
navadna oseba. Menim, da smo občinski svetniki podcenjeni, saj nam ni, vsaj 
tistim, ki nismo v skladu stavbnih zemljišč, omogočeno, da dobimo vpogled v 
pogodbo in ne vemo za kaj gre. Sumimo pa, da gre dejansko za problem 
lastninjenja in ne samo za problem treningov, ki bi morali potekati nemoteno že 
ves čas. Ce to ni bilo omogočeno to zagotovo ni moja krivda.
Branko Simonovič (DeSUS): Naveličan sem poslušanja teh političnih igric. 
Občinski svet je zaznal neko problematiko. Strokovna služba je pripravila 
predlog in predlagam, da točka ostane na dnevnem redu in ko bo prišla na vrsto 
boste vse povedala. Imamo 21. točk dnevnega reda in predlagam gospod 
predsednik, da po poslovniku vodiš stvar tako kot je predlagano.
Davorin Adler: Po poslovniku smo dolžni dati predlog g. Siljana na glasovanje, 
saj je predlagal, naj se to uvrsti kot tretja točka dnevnega reda za to sejo. 
Gianfranco Siljan (ZLSD) ...Vemo, da smo izvolili komisije in odbore, ki naj 
pomagajo pri delu občinskega sveta...Moj predlog je bil človeški in ne želim v 
druge sfere tega vprašanja. Ni mogoče, da občina kot naša izgublja vse svoje 
energije okrog enega problema....
V nadaljevanju je Gianfranco Siljan odstopil kot predsednik odbora za 
družbene dejavnosti, sledilo je še za pol ure razprav, končno je občinski svet 
sprejel sklep, da se kot druga točka obravnava prodaja občinskega premoženja, 
veslaški problemi pa postanejo tretja točka in vse ostale se premaknejo naprej. 
Za sprejem dnevnega reda je občinski svet potreboval uro in deset minut 21. 
seje.
KAJ JE BILO SKLENJENO IN KAKO JE ŠLO NAPREJ...
Svetniki so brez pripomb sprejeli predloge za prodajo občinskega premoženja 
(trije poslovni prostori), razprava o veslaškem klubu pa je trajala 2 uri in 10 
minut s tremi odmori od 10 do 15 minut. Končno je bil sprejet predlog sklepov, 
ki jih je predlagala občinska uprava z dopolnili, daje treba zagotoviti nemoten 
trening vseh veslačev, vsa druga dopolnila so bila zavrnjena. Direktor 
Marinvesta je povabil svetnike, da si pogodbo ogledajo v pisarni Marinvesta. 
Ob 19.00 je bila seja na predlog Aleša Bohinca (ZZP) prekinjena. Atraktiven 
razlog je bil nastop enega od svetnikov na koncertu skupine Zmelkoow, bolj 
verjetno pa je bilo, da so želeli preprečiti nezakonitost, ki bi se zgodila ob 
sklepanju o predlogu zazidalnega načrta, ki naj bi bil tudi predmet 
predlaganega referenduma.

(Nadaljevanje sledi)
DRUŠTVO UPOKOJENCEV IZOLA 

organizira 7 dnevni oddih v DOLENJSKIH in ŠMARJEŠKIH TOPLICAH 
v času od 3. do 10. aprila

Pohitite z rezervacijami ob uradnih urah na sedežu društva



Na osnovi sklepa župana Občine Izola, štev. 353-32/97 z dne 5.3.1997 ter na podlagi 
Odloka o organiziranju JP "Komunala" Izola, objavljamo

JAVNI RAZPIS

za oddajo javnih površin na območju ureditvenega načrta "Svetilnik" v letu 1997.
1. PREDMET ODDAJE
Lokacije za izvajanje gostinske, trgovske, športne in rekreacijske dejavnosti.
2. ČAS ODDAJE
Od 15. maja do 15. septembra 1997.
3. LOKACIJA
Plaža "Svetilnik" v Izoli.
4. POGOJI ODDAJE
- Prostor se oddaja po m2 uporabne površine,
- lokacije so komunalno urejene (elektrika, voda, odtoki, skupni 

sanitariji),
- ponudnik si mora vsa dovoljenja in soglasja za izvajanje dejavnosti 

pridobiti sam,
- možnosti programov:
- gostinstvo (hrana, pijača),
- prodaja plažnih artiklov,
- prodaja sladoleda in osvežilnih pijač,
- zabavne in rekreativne dejavnosti,
- izposoja plažnih artiklov,
- vodni športi,
- drugo po dogovoru.
5. POGOJI PRI IZBIRI
- Ponujena cena za uporabno površino (ne sme biti nižja od cene 
določene z Odlokom o oddaji javnih površin Občine Izola),

- usposobljenost,
- dosedanje sodelovanje pri urejanju plaže,
- zanimivost programa.
6. Na razpisu lanko sodelujejo vse fizične osebe, ki imajo državljanstvo republike 
Slovenije ali pravne osebe, ki so pravilno registrirane s sedežem v Sloveniji.
7. DOKUMENTACIJA
K vlogi na razpis je potrebno poleg kratkega opisa programa priložiti še:
- cena,
- registracija,
- dosedanja dejavnost in reference.
8. NASLOV: JP "Komunala" Izola, Verdijeva 1.
Vloge je potrebno poslati v roku 10 dni od dneva objave razpisa priporočeno po pošti 
ali osebno na upravo podjetja. Vloge bo obravnavala komisija JP "Komunala" Izola. O 
izbiri bo razpisovalec obvestil vse prijavljene v 15 dneh po preteku razpisnega roka.

JP "KOMUNALA" IZOLA

OD KOD VSE TE 
SMETI?

Tako se vedn znova sprašujejo delavci Komunale, ki so 
zadolženi za odvoz kontejnerjev, posebej postavljenih za 
akcijo Očistimo naše okolje. Akcija je že tradicionalna (tokrat 
se dogaja že dvanajstič) in pričakovati bi bilo, da bo smeti in 
najrazličnejše odpadne krame počasi zmanjkalo. Toda, 
dogaja se ravno obratno.
Vsakič znova komunalci beležijo več in več odvozov in tudi 
letos se je začelo tako. Že prvi dan po začetku akcije so 
morali odpeljati na deponijo skoraj vse posebne kontejnerje 
za kosovne odpadke, drugi dan pa so bili spet polni starega 
pohištva, štedilnikov, jogijev in podobne krame.
Anton Purkart, ki je odgovoren za izvedbo akcije,je povedal, 
da že prejemajo klice občanov, da b postavili še nekaj 
dodatnih kontejnerjev, vendar jih trenutno nimajo. Obljubil 
je, da bodo preverili takšne potrebe in pokončani akciji 
poskrbeli tudi za tiste, ki zdaj niso mogli odvreči vsega, kar bi 
sicer lahko.

Ne pozabite: V ponedeljek se kontejnerji 
selijo v drugo krajevno skupnost.

OČISTIMO NAŠE OKOLJE - POMLAD 97
od 24.3. do 30.3. 

KS II. - Izola mesto
1. ŽUPANČIČEVA

24.3. - 26.3.
1. KRAŠKA - igrišče

27.3. -30.3.
2. PREKOMORSKIH BRIGAD-SGTŠ
3. OKTOBRSKA-KOSOVA

24.3. - 26.3.
3. OKTOBRSKA - trato 

27.3-30.3
4. PLENČIČEVA-gasilci

24.3. - 26.3.
4. OKTOBRSKA - vrtec

27.3. - 30.3.
5. DANTEJEVA - marina

24.3. - 26.3.
5. PARK ARRIGONI-parkirišče

27.3. - 30.3.
6. TOMAŽIČEVA - Hotel Delfin

24.3. - 26.3.
6. SIMONČEK - parkirišče

27.3. - 30.3.

ŽELEZO
24.3. - 30.3.

1. OKTOBRSKA-KOSOVA
2. KRAŠKA-igrišče
3. PARK ARRIGONI - parkirišče

PAPIR
V STALNIH TIPSKIH ZABOJIH

Vsi doslej postavljeni posebni 
kontejnerji za papir (okrogli) 
ostanejo na dosedanjih 
lokacijah.

od 31.3. do 6.4. od 7.4. do 13.4. od 14.4. do 20.4.
KS LIVADE KS JAGODJE KS KORTE
1. KAJUHOVA-pri izlivki 1. ft)d križiščem JAGODJE 1.ŠARED
2. VELUŠČKOVA - pri trgovini 7.4. - 9.4. 2. MALIJA
3. K. KORPUS - market 1. KS JAGODJE-park.Hampy 3. KORTE-zadružni dom

31.3. -2.4. 10.4. -13.4. 4. KORTE-pod vasjo
3. K. KORPUS - igrišče 2. CESTA V J-S ALLIENDEJA 5. BAREDI

3.4. - 6.4. 3. PROLETARSKIH BRIGAD-igrišče 6.NOŽED
4. A. VALENČIČA-zg. parkirišče 4 STRMA POT-POD VINOGRADI 14.4. - 16.4.
5. F. MARUŠKŠA-zg.parldrfiee 7.4. - 9.4. 6. CETORE
6. ISTRSKEGA ODREDA-ležmer 4. NA TERASAH 17.4. - 20.4.

31.3. - 2.4. 10.4. - 13.4. 7. MEDOŠI
6. PARTEANSKA-VELUŠČKOVA 5. CEFTA V J.-HUDOURNEKA 14.4. - 16.4.

3.4. - 6.4. 7.4 - 9.4. 7. KOŠTRLAG
7. E.DRlOUJA-prvo parkirišče 5. VRTNA ULICA 17.4. - 20.4

31.3. -2.4. 10.4. - 13.4. 8. RONKE PRI KORITU
7. E. DRIOLIJA-drugo parkirišče 6. MLADINSKA-začetek 14.4. -16.4.

3.4. - 6.4. 7.4. - 9.4. 8. DOBRAVA (pri Tbmažinčiču)
6 ILIRSKA-SENČNA 17.4. - 20.4.

10.4. - 13.4.
ŽELEZO 7. OLJČNA-NA GRIČU

31.3.-6.4. 7.4. -9.4.
1. VELUŠČKOVA - trgovina 7. OB PROGI-začetek ŽELEZO
2 FMARUŠlČA-parkirSče 10.4. - 13.4. 14.4. - 16.4.
3. E. DRIOU JA-parkirišče 1. ŠARED-avt. postaja

ŽELEZO 2. MEDOŠI
7.4-94. 3.NOŽED

LEGENDA: 1. KS JAGODJE-Hampy 17.4.- 20.4.
2. PROL.BRIGAD - igr&e 1 KORTE-zadružnl dom

V času akcije bodo nekateri 
kontejnerji postavljeni na istem 
mestu ves teden, nekateri pa 3 
dni na enem In 4 dni na 
drugem mestu Kontejnerji, ki 
se rselljo' so oštevilčeni z isto 
številko oziroma poudarjeni z 
rastrom (temnejša podlaga). 
Posebej opozarjamo na to. da 
so kontejnerji za ločeno 
zbiranje železa in papirja 
posebej našteti, tudi zato. da bi 
res upoštevali njihovo 
namembnost.

3. MLADINSKA -začetek 
10.4. - 13.4.

1. KRIŽIŠČE JAGODJE - parkirišče
2. OB PROGI- začetek
3. STRMA POT-POD VINOGRADI

2. MALIJA - avt. postaja
3. BARED1-zgornji
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novi ve
Veriamamo v enotno voljo ljudi, da slovenske zemlje in gozdov ne smejo dobiti stari fevdalci, 
i veleposestniki, tujci in Rimskokatoliška cerkev. Ne dovolimo, da se vrača več, kot je bilo kdajkoli 

odvzeto in da z denarjem nas vseh država plačuje ogromne vrednosti nekaterim posameznikom!

Zato vas pozivamo, da podprete naš predlog za referendum!

OHRANIMO NAŠE BOGASTVO!
Ali ste za to, da Državni zbor Republike Slovenije z zakonom o spremembah in dopolnitvah zakona o 
denacionalizaciji (ZdemB, EPA st. 1644) uredi:

1. Da se ne vračajo zemlja, gozdovi in druga lastnina fevdalnega izvora,
2. Da se posameznemu upravičencu ne vračajo zemlja in gozdovi, ki presegajo lOOha primerljive 

kmetijske površine,
3. Da se v primerih pod 1. in 2. ne prizna odškodnina in da gozdovi ostanejo v javni lasti
4. Da se uvede obvezna revizija denacionalizacijskih odločb v primerih, ko je izkazana verjetnost, da je 

prišlo do kršitve zakona in oškodovanja družbene lastnine.

Obrazce za PODPORO VOLILCA dobite vsak dan med 8. in 12. uro na sedežu ZLSD v Plenčičevi ul. 3,
delili jih bomo tudi na stojnici pred Občino Izola, v času uradnih ur pa jih lahko dvignete na Upravni
enoti Izola, Sončno nabrežje 4, kjer tudi overite svoj podpis.

Zelena alternativa, ZLSD, SNS

PREJELI SMO
Obračam se na lastnika agencije in hkrati tudi igralnice "ŠPIK", v Izoli. 
Pišem vam tudi v imenu ostalin zaskrbljenih staršev.
Moje osebno mnenje in mnenje ostalin staršev je, da bi se/norale urediti 
določene stvari, katere se dogajajo vsak dan v igralnici Špik, in katere 
imajo zelo "KATASTROFALNE" posledice za naše šoloobvezne otroke. 
Sama sem mati dveh osnovnošolcev in mi je zelo hudo, da jih moram 
vsako jutro ob 8h naganjati v šolo. Ampak to ne z doma ampak iz 
igralnice. Na urniku piše, da se igralnica odpira ob 10h, toda odprta je že 
ob 7h zjutraj.
Rada bi vedela, katera občinska služba je odgovorna za spoštovanje 
urnika?
Otroci so v igralnici že ob 7 uri zjutraj in ker se zamotijo že navsezgodaj z 
igro, nato zamujajo v šolo. In vsako prosto minuto, katero si včasih celo 
sami vzamejo, zahajajo v igralnico.
Starši torej naprošamo lastnika igralnice, gospoda Eržena, da ukrene vse 
potrebno v zvezi z spoštovanjem urnika.
Če je napisal, da začne igralnica delati ob 10 uri, naj se tega tudi dosledno 
drži.
Žalostno je, da z namenom zaslužka zavaja otroke že ob taki uri v 
igralnico.
Upam, da se bo s tem pismom kaj uredilo.

Občanka iz Izole

CENTER ZA GIASBENO VZGOJO KOPER 
GLASBENA ŠOLA IZOLA

POZIV "NOVEMU" IMETNIKU 
MALEGA BOBNA

V imenu 40 otrok in vodje Otroškega pihalnega orkestra 
Glasbene šole Izola ter ostalih učiteljev POZIVAM TISTEGA. KI 
JE PRED ČASOM IZ SKUPŠČINSKE DVORANE V IZOLI ( NAD 
"STARO POŠTO") ODNESEL MALI BOBNČEK, naj le-tega vrne 
na isto mesto!
Upam, da je storilec v času, ko je imel mali boben "na razpolago", glasbilo 
koristno uporabljal in menim, da je že skrajni čas, da ga vrne. Uporabniki mu 
bodo hvaležni, saj jim bo omogočil nemotene vaje in nastope!

Darinka Jug
___________________________________________________ Vodja GŠ Izola

f(on)>
oouTiouE nina

IZOLA, Ljubljanska 40, fel. 066 / 646 - 225

- z unikatnimi maturantskimi oblačili, ki izžarevajo Ninino 
prepoznavno eleganco;

- s tedensko svežimi kolekcijami prestižne domače MODNE HIŠE BUNNY, 
ki je ubrana sopotnica sodobne poslovne ženske

- z modnimi pleteninami
- s pozlačeno magnetno bižiterijo ARIA z zdravilnimi učinki in 

še in še....

^Bodite drugačni, oblačite se pri NINI!^

OBUTEV - CALZATURE
M.GORKI 2, IZOLA - ISOLA, tel.: 066/ 61 - 631

Velika izbira obutve za vsakogar!
ODPRTO: 850 - 1Ž in itf -1?,SOBOTA: od 8*° do 12,0h



Dnevnik
PLANICA 
97
ŠOLA V 
NARAVI
• Ponedeljek 3.3.97
V ponedeljek smo ob 
11.30 prispeli v Planico.
Po kosilu smo se odpeljali 
na smučišče. Snega je bilo 
malo, ledu pa veliko.
Učitelji so nas razdelili v skupine. V
tretji skupini je smučal Siniša, ki je bil več na
tleh,kot na smučeh. Skupina jožeta je takoj odšla na sedežnico. Med 
hitro smuko so se Petri pred očmi prikazala drevesa, zato je tudi 
zavila v gozd.
Kljub vsem težavam smo se zdravi vrnili v dom.
Po večerji so se začele smešne družabne igre. Ob 22.h smo odšli v 
sobe in skušali zaspati. V sobah rokometašic pa smo se premetavali 
po postelji in zaspali šele, ko je bila ura polnoč.

; Torek 4.3.97
Že zgodaj zjutraj smo se 
odpravili na smučišče. Skupine 
so se ogrele in začeli smo 
smučati. Tudi Siniša je bolje 
obvladal. Skupina tovariša jožeta 
je veselo odsmučala vlakca, ... 
toda joj na koncu smučišča smo 
se kot domine podrli na tla. Kriv 
je bil najboljši smučar Jure, ker je 
delal preostre ovinke. Tudi 
druge skupine so se zabavale po 
svoje, da ni bilo nobenemu 
dolgčas.
Po dolgem, a zabavnem počitku 
smo se odpravili na orientacijski 
pohod v Tamar... Ko smo 
prispeli smo se začeli kepati, da 
smo bili mokri do spodnjega 
perila. Na poti v dom smo se 
spuščali v globoke jame z 
visokim snegom in se kotalili po 
poti. Tovariš Jojo je krstil 
učiteljico Blanko, nato pa smo se 
vsi skepali.
Zvečer smo bili zelo utrujeni, 
zato smo hitro zaspali.

• Sreda 5.3.97
Na smučišču je bilo zelo zabav-no. Skupina tovariša 
Vladota je odšla danes prvič na sedežnico, skupina Jožeta 
pa na najbolj strmo progo, kjer so mladinci imeli državno 
prvenstvo v slalomu. Vrnili smo se na mani strmo 
smučišče in se s sedežnico povzpeli do vrha. Oasmučali 
smo vlakca, medtem pa nas je tovariš slikal. Na koncu pa 
smo se za zabavo vrgli drug čez drugega in se kmalu 
polomili. Po napornem smučanju smo se odpravili na 
vrh velikanke. Ni bilo lahko, saj je bila pot zelo strma. 
Naš trud je bil poplačan z lepim pogledom na Planico in 
z dobrimi palačinkami.

• Četrtek 6.3.1997
Ker je dopoldan močno deževalo, nismo odšli na 
smučišče. Ostali smo v domu in ker se je bližal 8. marec, 
smo izdelovali rože. Pokosili smo in se odpravili na 

tekmo v teku. Tekmovali smo dvakrat, štel pa se je boljši rezultat. Od punc je 
bila prva Petra Adamič, druga Ana Petrinja, tretja pa Ana Tripar. Od fantov 
so se najbolj potrudili Jure Žbogar, Simon Baruca in David Hrvatin.
Ko smo se vrnili v dom smo reševali nenavadna vprašanja, potem pa smo 
odšli na učni pohod v Tamar. S seboj smo imeli bakle, saj ni bilo nič videti. V 
Planinskem domu smo popili topel čaj in se počasi odpravili nazaj. V dom 
smo prišli šele ob desetin in pol.

• Petek 7.3.97
Zjutraj smo se odpravili na drugi del tekmovanja v veleslalomu. Tudi tokrat 
smo odpeljali dvakrat.
Ko smo prišli v dom smo pokosili in se spet odpravili na smučišče. Tam smo 
odsmučali tretji del tekmovanja. Tokrat v slalomu in spet smo imeli dva 
poskusa. Drugič je šlo veliko bolje, saj smo progo že poznali. Vsi smo bili kot 
na trnih, saj nam niso o rezultatih nič niti zinili.
Tudi zdaj nestrpno pričakujemo rezultate in podelitve medalj prvim trem 
najboljšim smučarjem.
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Kodrič: Finance, vse se začne in 
konča pri njih. V prvi ligi bomo 
res potrebovali več denarja, in 
tudi morebiten prestop Polone 
ne bo zastonj. V lanskem letu 
smo veliko denarja prispevali 
starši sami, nekaj so ga dali tudi 

sponzirji, pohvaliti pa 
moram občinske strukture, saj 
se je sodelovanje dvignilo na 
zgledno raven.
Letos bi potrebovali sponzorja, 
ki bi bil pripravljen prispevati 
nekoliko višji znesek. Ne govo
rimo o sto tisočih, niti o pet- 
dest tisočih, dva s 15.000 bi bi
la dovolj.
Seveda take pokrovitelje tudi 
iščemo. Mislim, da bodo lahko 
podjetja v našem klubu našla 
interes.
Smo namreč klub, ki je prak
tično iz nič zrasel v močno 
sredino 80-tih ljudi. Sposobni 
smo vsakršne organizacije, kar 
smo navsezadnje pokazali lani 
z državnim prvenstvom za mla
jše pionirje in pionirke, pa letos 
s državnim prvenstvom za 
mladinke ekipno. V maju 
imamo že zaupano organizaci
jo državnega prvenstva za stare
jše pionirje in pionirke...

Še dodatni uspehi
V soboto so so imele na Ptuju 
mlajše pionirke drugi odprti 
turnir republike Slovenije, na 
katerm je zmagala
Izolanka Ludvik Jana. Ob tem 
imenitnem uspehu velja 
omeniti še uspeh Sonje 
Škorjanc, ki se je prebila med 
16 najboljših.

ROKOMET
Delmar : Prule 67 18:24
(9:10)

Izolani so se v zadnji tekmi 
rednega dela prvenstva 
prikazali v naj slabši luči 
doslej. Na začetku je bilo 
takoj jasno, da bo boj hud, 
nasprotnik pa izredno žilav.
Gostje so tudi prvi povedli z 
občutne j šo razliko, a sta jih 
Popovič in Tomič še uspela 
ujeti.
Na odmor so resda odšli 
gostje z golom prednosti, 
vendar je Delmar v drugem 
polčasu odločno začel, 
dosegel dva zaporedna zadet
ka, povedel in se dokončno 
ustavil.
Takrat so na sceno stopili 
gostje, ki so prikazali lepšo in 
učinkovitejšo igro od 
domačinov in zasluženo 
visoko zmagali. Izolanom 
tokrat res ni slo, in še ko so 
prišli do strela je žogo ustav
ila vratnica.
S porazom so si Izolani še 
poslabšali startno pozicijo v 
play outu. Startali bodo z 
dvema točkama, zaradi boljše 
razlike jih je namreč na 
lestvici prehitel Slovan. Bolj 
kot to pa bi moralo Delmar 
mučiti dejstvo, da nimajo 
pravih rešitev, ko nastopijo 
teažve. In težav v prvem letu 
prve lige so imeli Izolani 
dosti, celo preveč.

VETERANKE - 97
Na turnirju veterank, 
organizirale so ga izolske, je 
ob sproščenih, a tudi 
zagrizenih bojih vladalo prijetno 
vzdušje. Tokrat so se najbolj izkazale 
Kranjčanke j)ri mlajših veterankah, 
(izolske mlajše veteranke so bile 3.) pri 
starejših veterankah pa so imele največ 
sreče veteranke Labina, ki so Izolanke 
strle še le po izvajanju sedemmetrovk. V 
regularnem delu se je tekma končala 8:8 
po izvajanju naj strožjih kazni pa so 
zmagale LaDinjanke z 12 9.

NAMIZNI TENIS - 
ZGODOVINSKI USPEH
Igralke NTS Arrigonija so dosegle 
dosegle nedvomno enega zgodovinskih 
uspehov, ko so se uspele z zelo mlado 
ekipo uvrstiti v 1. slovensko namizno 
teniško ligo. Okrepljene z Rahotinovo iz 
Škofij so Izolanke znale zdržati skoraj 
celo leto v dokaj konstantni formi.
O minuli sezoni ter o igralnih perspekti
vah v prvi ligi smo se pogovarjali s tre
nerjem NTS Arrigoni, s Švab Zdenkom.

Je uvrstitev v prvo ligo presenečenje ?
Na tihem smo upali na prvo ligo, ven
dar res samo na tihem. Treba je pove
dati, da gre za zelo mlado in še 
neizkušeno ekipo, ki je v taki zasedbi

dosegla ogromno. Poleg igranja v člans
ki drugi ligi so vse igralke igrale še v svo
ji kategoriji; Jauševčeva in Nemarniko- 
va pri starejših pionirkah, Rahotinova 
in Umerjeva v mladinski katergorjij, 
Ludvikova pri mlajših pionirkah. 
Koledar je bil nekoliko natrpan, vendar 
so ga igralke odlično prestale. To je tudi 
posledica dobrih treningov, saj smo 
mnogo časa posvetili tudi nabiranju 
kondicije in moči.

Kakšne so možnosti za obstanek v prvi 
ligi ?
S to postavo bi bil obstanek v prvi ligi 
prvovrstno presenečenje. Poleg tega, da 
so izolske igralke še zelo mlade in nima
jo ustreznih izkušenj, so ostali klubi sko
raj vsi ojačeni s tujko ali celo dvema. 
Tudi sami imamo namen okrepiti se, v 
nasprotnem je izpad iz prve lige najbolj 
verjeten. Trenutno smo v dogovorih s 
Koprčanko Polono Čehovin, ki je izrazi
la zanimanje za prestop v naš klub. Z 
njo kot kapetanko ekipe, bi se gotovo 
lahko uvrstili v sredino lestvice. V ko
likor sklenemo s Polono dogovor, 
potem bi nujno potrebovali 15.000 
mark, vendar o tej temi lahko kaj več 
pove predsednik Kodrič.

NOGOMET - Patrick 
cup 97
Po izjemno lepih in zanimih dvobojih 
vseh ekip, ki so sodelovale na turnirju 
Patrick cup 97 smo dobili tudi zmagoval
ca. To je ekipa Ponziane iz Trsta, ki se je 
uvrstila v nadaljno tekmovanje. Mla
dostniki so pokazali veliko mero no
gometnega znanja, kljub zagrizenemu 
tekmovalenmu duhu pa so tekme minile 
korektno in fer.

Rezultati:
II. Bistrica : MNK Izola 0:4
Ponziana :Primorje 1:0
Ponziana : MNK Izola l:0#Primorje
II. Bistrica 1:4
Primorje : MNK Izola 0:4
II. Bistrica : Ponziana 1:1
Najboljši strelec je bil Bistričan
Štemberger, najboljši vratar pa Volk Igor
MNK Izola.
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Mikijev in Vladov Memorial
Turnir v malem nogometu praznuje letos svojo 20. 
obletnico. 20 let v katerih se je, najprej na asfaltu 
rokometnega igrišča, kasneje pa na parketu športne dvorane 
v Izoli predstavilo lepo število jugoslovanskih prvoligaških 
igralcev in precej slovenskih reprezentantov. Ni bilo vedno 
lahko izpeljati turnirja tako, da je bilo zadovoljeno vsem, 
vendar mislimo, da smo naredili vse kar se je narediti dalo in 
če pomislimo, da je turnir za obiskovalce brezplačen, je 
potem še bolj jasno s kakšnimi težavami smo se soočali.Toda 
zahvaljujoč nekaterim delovnim organizacijam in 
privatnikom smo te težave premagovali iz leta v leto. 
Organizatorji se zato zahvaljujemo vsem, ki ste nam 
pomagali.
Letos ob 20. obletnici smo se odločili, da bomo skušali 
pripraviti nekaj posebnega, nekaj, kar nam roji po glavi že 
nekaj let - izpeljati turnir na odprtem. To bomo letos, 
zahvaljujoč predvsem MNK Izola tudi storili.
Turnir se bo letos odvijal na izolskem stadionu in bo to eden 
prvih malonogometnih turnirjev na travi v Sloveniji. Turnir 
se bo začel 16. junija bo trajal do 22. junija. Igralo se bo 
sistemu 5+1, vendar v copatah in ne z nogometnimi čevlji. 
Zadnjega dne turnirja pripravljamo tudi posebno 
"predstavo."
Vse ekipe, ki so zainteresirane za igranje na turnirju vabimo, 
da pokličejo (066) 65-136 in dobili bodo vse potrebne 
informacije. Tudi letos bodo pokrovitelj turnirja Primorske 
novice.

Organizator

TAE KWON DO
LUCIJAN JURMAN V REPREZENTANCI

V soboto 15. marca je bilo v mariborskem univerzitetnem 
središču državno prvenstvo v borbah in formah (obvezni liki) 
borilne veščine Tae Kwon Do za mladince in člane.
Na prvenstvu je sodelovala tudi ekipa kluba borilnih veščin Tea 
Kvvon do iz Izole, njeni tekmovalci pa so v konkurenci 115 
udeležencev dosegli pričakovano dobre rezultate.
Med mladinci v kategoriji nad 70 kg je Miljan Palibrk dosegel 3 
mesto, bronasto medaljo pa je osvojil tudi v obveznih likih. Med 
mladinci je bil peti Kristjan Tomšič, ki pa bo v kratkem 
zagotovo segel še više, saj ima zelo dobro tehniko, ki mu bo ob 
dobrem delu prinesla še zelo lepe rezultate.
V članski konkurenci je v svoji kategoriji Aleš Loredan zasedel 
drugo mesto, Lucijan Jurman pa je bil v svoji kategoriji tretji. 
Slednji je dobil povabilo selektorja državne reprezentance v 
kickboxingu, da se udeleži nastopa reprezentance v Bergamu.

JADRANJE
IZBIRANJE REPREZENTANTOV
Slovenski jadralci so v soboto in nedeljo odvozili zadnjo v seriji 
treh regat za spomladanski pokal, ki je hkrati bila tudi prva v 
seriji kriterijskih regat za sestavo državnih reprezentanc v 
posameznih razredih.
Vreme je bilo organizatorjem (Jadro Koper) dokaj naklonjeno, 
tako da so izpeljali pet plovov, v katerih so se dobro odrezali tudi 
izolski jadralci.
V razredu Optimist je bila konkurenca največja, sodelovalo pa je 
tudi 23 izolskih mladih jadralcev (Olimpic 12, Burja 11), 
najbolje pa se je odrezal Jure Žbogar (Burja), ki je bil skupno 
četrti, med deklicami pa je bila najboljša Tina Čeligoj (Burja). V 
deseterici sta bila še Mattica (Burja) in Štrukelj (Olimpic).
V razredu Evropa sta prvi dve mesti odšli na Hrvaško, tretji pa je 
bil Primož Mislej (Olimpic).
V razredu Laserje štirikrat zmagal Vasilij Žbogar (Burja), tretji 
je bil Matevž Ravnikar (Olimpic). V razredu 470 pa sta bila 
Brčin in Pegan (Olimpic-Pirat) peta, Dekleva in Štraus 
(01impic-YC Portorož) pa sta bili izven deseterice.

POGLED 5 STRANI
Piše: Žare

Tokratni pogled s 
strani je žal bolj 
žalosten od prvega. 
Minuli teden sicer 
ni kazal take slike, 
vsaj do sobote ne. 
Najprej Peterka, na
to prva tekma 
ženske rokometne 
reprezentance proti 
Franciji in za konec 
še Olimpija proti 
Ciboni v Zagrebu 
(vsi so zmagali). 
Potem v soboto pa 
je nekaj obviselo v

zraku, vsi so pričeli nekam tiho govoriti, kot da so se bali večerne 
tekme Delmarja proti Prulam. In res se je bilo česa bati, tako črnega 
vikenda nismo pričakovali. Žal se računi o treh točkah niso izšli. 
Pred tekmo s Prulami je prišlo tudi do neuradnega poizkusa, da bi 
Izolani prišli do treh točk na lahek način (izolska uprava ni bila 
vpletena in o tem sploh ne vedo ničesar). Iz pogajanj ni bilo nič, na 
igrišču pa so bili Ljublajnčani boljši in odnesli pomebne tri točke. 
Sedaj, v play out-u bodo šele pomembni sodniki. Trener Perič bo 
moral računati tudi s pripravo igralcev na sodniški par. Kajti neka
teri sodniki dovoljujejo ostrejšo igro, drugi so "alergični" na korake, 
tretji na probijanja v napadu.
Po sobotnem neuspehu je še bolj postala aktualna tema - izgubljena 
točka proti Slovanu. Kako prepričati Rokometno zvezo Slovenije (g. 
Jegliča), da bi točko vrnili Izolanom ?
Redni del prvenstva je končan in mislim, da zveza odločitve ne 
spreminjala, temveč bo vse skupaj arhivirala in dala ad acta.
Po sobotni tekmi pa je bil zelo dobro razpoložen trener škofijske 
Burje, g. Zvonarič. Se posebej je odmevala njegova izjava:" Izolo bo
mo zmleli. Tudi Burji zmaga ne koristi kaj dosti, žal so tudi sosedje 
daleč od zlatih časov. Toda prestiž je prestiž in ko to pišem upam, da 
bodo izolska dekleta g. Zvonariča krepko demantirala, oziroma, da 
so ga že, zdaj ko vi to berete.

SKUPŠČINA JZS
V Kopru se je v petek, 14. marca sestalo predsedstvo in 
skupščina JZS. Še največ razprave je bilo v zvezi s tekmovalnim 
koledarjem in nekaterimi regatami, ki naj bi služile za sestavo 
reprezentance.
Potem ko je predsedstvo uskladilo večino terminov in zavrnilo 
predloge, da bi nekatere kriterijske regate bile tudi v tujini se je 
zapletlo pri državnem prvenstvu in znanem izolskem Match 
raceu. Organizatorji so namreč povedali, da tekmovanja na 
katerem naj bi se pomerilo pet tujih in pet domačih asov match 
racea ne bodo mogli izpeljati, ker preprosto ni denarja zanj. Za 
državno prvenstvo pa so se odločili, da bodo morali vsi 
udeleženci skozi kvalifikacije, kar pomeni, da bomo v Izoli kar 
nekaj dni lahko spremljali zanimive boje na match race 
jadralnem polju.
Za sekretarja JZS je bil imenovan Bojan Gale iz izolske Burje.

PLES
NAJ ŽIVI ROCK&ROLL
Osmega marca je bilo v Mariboru 
tekmovanje v akrobatskem 
rock&rollu. Izolani so se tudi s tega 
tekmovanja vrnili kot finalisti v kar 
dveh tekmovalnih razredih.
V razredu "mini" sta si Nicoletta Tul 
in Timi Kos iz Pirana z njunim prvim 
nastopom priplesala kar tretje mesto, 
prav tako tretja pa sta bila v 
pionirskem 2. razredu Tjaša Bedene 
in Niko Sardoč, ki sta navdušila 
sodnike z energičnim in tehnično 
zahtevnim plesom.



GLEDALIŠKO PLESNI MARATON 
11. do 30. april 1997

petek, 11. aprila
ob 10.00 v Kulturnem domu Izola
Loški oder, Škofja Loka 
gledališka predstava 
Ludvik Kaluža:ZAVRŽENI SNEŽAK 
Režija:skupinsko delo 
Vstopnina: 300 Sit 
ob 11.00 v Avditoriju Portorož 
GILŠ KODUM -Il.letnik + gostje,LJ 
gledališka predstava 
PAZLPAZL
Režija: Špela Kožar in Boštjan Štorman 
Vstopnina: 500 Sit
URADNA OTVORITEV MARATONA 
ob 18.00 v Kulturnem domu Izola 
Plesno gledališka skupina BUBE, LJ 
plesno-gledališka predstava 
TURBILATOR 
Režija:Tarscisia Galbiati 
Vstopnina: 500 Sit 
ob 19.00 v galeriji Alga Izola 
otvoritev razstave skic kostumov 
Mateje BENEDETTI in 
fotografij Katje FONARA 
od 19.00 do 20.00 Ulični teater 
Gledališke skupine STEPS iz Izole 
ob 21.00 v klubskem prostoru KD Izola 
Koncert glasbene skupine SPIRITS iz Izole 
performances HAIR SHOW 
gledališke improvizacije skupine STEPS 
Prost vstop
sobota, 12. aprila,
ob 11.00 v Kulturnem domu Izola
seminar ZUAH SOKOLO VIČ 
"Igralecje ..."(naodru)
EDITA FRANČEŠKIN 

"Mizanscena" (klubski prostor)
GAŠPER TIČ

"Priprava igralca" (plesna dvorana) 
ob 16.00 v Kulturnem domu Izola 
Dramska skupina OŠ Piran 
premiera gledališke predstave 
Svetlana Makarovič :COPRNICA ZOFKA 
Režija: Milva Vukovič 
Vstopnina :400 Sit 
ob 2030 v Kulturnem domu Izola 
Gledališče čez cesto Kranj 
Slawomir Mrožek:POLETNI DAN 
Režija:Marcandrea 
Vstopnina:800 Sit
nedelja, 13. april
ob 17.00 v Kulturnem domu Korte
KD Podlipa Smrečje
1IZGUBLJENI IN ZOPET NAJDENI MOŽ 
Režija:Janez Cankar 
Vstopnina:500 Sit
ponedeljek, 14. aprila
ob 10.00 v Kulturnem domu Izola
Mala gledališka šola STEPS Izola 
premiera gledališke predstave 
Matija Logar-Zvonka Radojevič:
KRALJ V ČASOPISU 
Režija: Zvonka Radojevič 
Vstopnina: 300 Sit

torek, 15. april
ob 10.00 v Kulturnem domu Izola
Gledališče v vrtcu - Vrtec Izola 
in Lutkovna skupina Vrtca Bertoki:
Vitomil Zupan:PLAŠČEK ZA BARBARO 
Režija:Nevenka Vižintin 
Prost vstop.
od 16.00 do 18.00 v Kulturnem domu Izola 
seminar NATAŠA BURGER 
ob 20.00 v Kulturnem domu Izola 
gledališka predstava 
Nataša Burger: VETERNICA 
Vstopnina: 500 Sit

sreda, 16. april
ob 10.00 v Kulturnem domu Izola
Gledališče v šoli
Dramska skupina OŠ Vojka Šmuc Izola 
Samo'Simčič:
O PTIČKI, KI JE UKRADLA JABOLKO 
Režija: Nadja Bizjak 
Prost vstop
ob 17.00 v Hotelu Delfin Izola
Narečno dramska skupina KD Korte 
Nada Morato:NE VEČ TAKO 
Režija:Nada Morato 
ob 18.00 v Kulturnem domu Izola 
Lutkovna skupina MI SMO MI iz Celovca 
Dorst: EVGEN 
Režija: Tine Varl 
Vstopnina: 300 Sit

četrtek, 17. april
ob 9.00 v Kulturnem domu Izola
Lutkovno gledališče Maribor 
lutkovna predstava URE KRALJA MINA 
ob 10.00 na OŠ Sečovlje 
Lutkovna skupina TRI Kranj 
Lutkovna predstava
Grimm-Herlec:POGUMNI KROJAČEK 
Prost vstop
ob 11.00 na OŠ Korte
Lutkovno gledališče Maribor 
lutkovna predstava O DEVETIH 
MESECIH 
Vstopnina:200 Sit
od 16.00-19.00 v plesni dvorani KDIzola
seminar za igralce in plesalce 
OZAVEŠČANJE SKOZI GIB, ki ga bo 
vodila Ineke KNEEPSKENS (Holandija) 
ob 17.00 v Kulturnem domu Izola 
Lutkovno gledališče Maribor 
lutkovna predstava 
O DEVETIH MESECIH 
Vstopnina:300 sit 
ob 19.00 v Galeriji ALGA v Izoli 
otvoritev razstave LUTKA, 
avtorice Brede Varl iz Maribora

petek, 18. april
ob 9.00 v Kulturnem domu Izola
Lutkovno gledališče UŠ, Ljubljana 
William Hanf: ZAČARANA LADJA 
Režija:Saša Jovanovič 
Vstopnina: 200 Sit 
ob 10.00 na OŠ Ankaran 
Pavlihovo gledališče GLOBUS, Ljubljana 
AbekJANKO, METKA IN PAVLIHA 
Režija: Simona in Tomaž Pinter 
Vstopnina 200 Sit 
ob 11.00 na OŠ Portorož 
Lutkovno gledališče UŠ, Ljubljana 
Josef Čapek:KUŽEK IN MUCA 
Režija: Andrej Adamek 
Vstopnina: 200 Sit 
ob 12.00 voden ogled po Izoli 
vodijo turistične vodičke SGTŠ Izola

od 16.00-18.00 klubski prostor KD Izola
seminar za lutkarje, vzgojiteljice in mentoije 
KAKO JE LUTKA PRIŠLA DO NAS, 
ki ga bo vodila Breda Varl 
ob 20.00 v klubskem prostoru KD 
Otvoritev razstave, Lutkovno gledališče 
Maribor se predstavlja in razgovor z 
direktorjem Tinetom Varlom 
ob 21.00 v klubskem prostoru KD Izola 
KONCERT skupine NOB iz Izole

sobota, 19.april
od 11.00 do 13.00 v KDIzola
Seminar za igralce in režiserje 
"ANALIZA BESEDILA V GLEDALIŠKI 
PREDSTAVI", ki ga bo vodila Branka 
Bezeljak in "SCENOGRAFIJA", ki ga bo 
vodil Teo Tavželj.
ob 17.00 na Manziolijevem trgu v Izoli
Ulučni teater za otroke
JOLI IN MOLI: Čudežna hišica
ob 20.00 v Kulturnem domu Izola
Sipario aperto iz Trsta
komedija: ROBE DE L'ALTRO MONDO
Režija: Silvio Petan
Vstopnina:500 Sit

nedelja, 20. april
ob 16.00 na kmetiji Gocan v Kortah
nastop skupine iz Kolonkovca

torek, 22. april
ob 10.00 na OŠ Lucija
Lutkovno gledališče čez cesto Kranj 
David Mc.Kee:SLONČEK ELMER 
Režija: Vladimir ROOSS 
Vstopnina:200 Sit 
ob 11.00 na OŠ Piran 
Gledališka šola STEPS iz Izole 
Zvonka Radojevič:GLEDALIŠČE JE... 
ob 12.00 na Gimnaziji Piran 
Lutkovno gledališče čez cesto Kranj 
Domi VrezekRIBE 
Režija: Vladimir ROOSS 
ob 17.00 v Kulturnem domu Izola 
Bbaletna šola Piran:
DEKLICA Z VŽIGALICAMI,
Baletna šola Pirouette Izola:
MAVRIČNI PLES
Srednja glasbena in baletna šola Ljubljana 
PO SLEDEH 
Vstopnina:400 Sit
ob 20.00 v klubskem prostoru KD Izola
FILMI dr. Boža Škerlja

sreda, 23.april
ob 10.00 v Kulturnem domu Izola
Gledališka šola STEPS Izola 
premiera gledališke predstave 
"ČAROVNICE" - Režija: Patricija Galbiati 
Vstopnina:300 Sit
ob 17.00 v klubskem prostoru KD Izola
Matična knjižnica Izola 
RAZGOVOR Z...
Andrej Rozman Roza in Zvonko Čoh.
Prost vstop
ob 18.00 na ploščadi pred knjižnico
KNJIŽNI SEJEM RABLJENIH KNJIG

četrtek, 24. april
ob 10.00 v Kulturnem domu Izola
Gledališka skupina GIB in Akrobatska 
skupina FLIP iz Pirana 
Swift:GULIVER- Režija:Stasja Mehora 
Vstopnina:300 Sit 
ob 11.00 na OŠ Korte 
OŠ Ankaran- učenci 3. razreda: 
SAPRAMIŠKA in POLŽEK GRE VOŠČIT 
Lutkovna skupina KUD Kariol Pahor Piran: 
RACMAN

jm_

mmM
ob 17.00 v klubskem prostoru KD Izola
Matična knjižnica Izola 
Japonska pravljica, glasba in origami 
Prost vstop
ob 20.00 v Kulturnem domu Izola
Radio Morje v živo 
TALK SHOW O KULTURI 
Prost vstop

petek, 25. april
ob 10.00 na OŠ Lucija
Mladinsko plesno gledališče AKT iz Celja 
Ana Vovk-Pezdir: ŠTIRJE LETNI ČASI 
Koreografija: Ana Vovk Pezdir 
ob 11.00 v Kulturnem domu Izola 
GILŠ -1. letnik,Ljubljana 
Martin Sherman:KO JE PLESALA 
Režija:Irena Duša 
18.00 v Besengijevi palači v Izoli 
ŠOU Ljubljana - gledališka predstava: 
TKANJE, ZAMET IN SAMOZA 
Vstopnina:500 Sit 
ob 20.30 v Kulturnem domu Izola 
Gledališče Ptuj - Federico Garcia Lorka 
PRAZNINA- GLEDALIŠKA PESEM 
Režija:Tomi Janežič 
Vstopnina: 1.000 Sit

sobota, 26. april
od 10.00 do 13.00 v KDIzola
Seminarji za igralce in plesalce 
NOTRANJI KLOVN, ki ga bo vodil 
Gabriel H. Ladin in PLES, ki ga bo vodila 
Ana Vovk Pezdir
ob 16.00 v Kulturnem domu Izola
Plesni studio IGEN iz Celja 
plesno gledališka predstava 
VIDKOVA SRAJČICA 
Koreografija :Igor Jelen 
Vstopnina:400 Sit
ob 16.00 - Hotel A. Convent Ankaran
Otroška plesna sk. HARLEKIN iz Celja 
plesna predstava 
TEJA VOZOVI DEŽELI 
Koreografija:Ana Vovk Pezdir 
Vstopnina:400 Sit
ob 17.00 na Manziolijevem trgu v Izoli
Gledališka šola Bariče Blenkuš Ljubljana 
ulični teater
DNEVNO IN NOČNO KRALJEVSTVO 
Režija :Gabriel H. Ladino 
oblS.OO v Kulturnem domu Izola 
skupina GIBTREAP iz Ljubljane 
Lado Rot:
HOMOSAPIENS MARIONETTA 
Vstopnina: 300 Sit 
ob 20.00 v Kulturnem domu Izola 
skupina NASA KABINET iz Ljubljane 
Matjaž Javšnik:OD BOGA POSLAN 
Vstopnina: 500 Sit
ob 21.00 v klubskem prostoru KD Izola
KONCERT skupine 
SEX&VIOLENCE ORCHESTRA (LJ) 
Prost vstop _
ZAKLJUČEK FESTIVALA
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KOLEDAR 
PRIREDITEV 
marec 97 KULTURNI DOM IZOLA

RAZSTAVE
GALERIJA ALGA IZOLA
V četrtek, 20. marca
ob 19.uri vabimo na otvoritev razstave slik

LUCIANE SABADINI (Mija)
Razstava bo na ogled do 9.aprila.

Galerija je odprta vsak dan, razen nedelje, od 
10.00 do 12.00 in od 17.00 do 19.00, v soboto je 
galerija odprta samo v dopoldanskem času.

Osnovna šola KORTE
Kulturno društvo Korte je pripravilo 
zanimivo razstavo
VEZENINE DANES IN VČERAJ 
Otvoritev razstave bo v četrtek, 20. marca 
ob 16.30. Razstava bo na ogled do 22. marca.

petek, 28. marec ob 20.00 
GLEDALIŠKA PREDSTAVA

Jean Genet

SLUŽKINJI
Produkcija Narodni dom Maribor, Režija: 
JANUSZ KIČA. Igrajo Radko Polič- Rac, Brane 
Šturbej, Alojz Svete 
Genetova igra o
hladni ljubezni in
vročem sovraštvu, 
mojstrska igralska 
zasedba, ki očara in 
nam jemlje dih: Polič 
je izvrstna Gospa,
Šturbej in Svete pa sta 
njegovi, vsega zmožni 
služkinji.
Ekstravagantna pred
stava, ki se vas bo 
dotaknila...
Kulturni dom Izola 
Vstopnina: predprodaja 1.500 Sit, redna 
prodaja 1.800 Sit

folklora
petek,21. marec ob 20.00 
FOLKLORNA SKUPINA

MANDRAC
Predstavlja se vam 
najboljša folklorna 
skupina iz Kopra, ki jo 
vodi Mojca Lepej.

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO 
VABI
OTROKE OD 4. LETA DALJE NA

URO PRAVLJIC,
ki bo v torek, 22. marca 1997 ob 17.uri 
na Mladinskem oddelku knjižnice.

Poslušali bomo pravhico
"MALI SLONČEK BABAR",
ki jo je napisal in ilustriral 
Jean de Brunhoff.

PC RUDA IN RADIO MORJE 
PRIREJATA

TEKMOVANJE - NAJ PISANICA
ki bo v četrtek 27.3.1997 ob 17.uri na 

parkirišču PC Ruda.
Nastopila bosta tudi 
Mojca in Kaličopko 

V tekmovanju lahko sodelujejo otroci do 12 
leta. Prijavnice s pisanicami bomo zbirali že 
od petka 21.03.1997 v trgovini Kovinotehna 
- Izola, kjer bomo v sredo 26.03. od 16. do 

18.ure skupaj barvali in krasili pisanice. 
Nagrajeni bodo vsi sodelujoči, prvih pet 

nagrad pa je še posebno bogatih.
Za vse dodatne informacije kličite Gabi na 

telefon 066 63 936.

KULTURNI DOM IZOLA 
koncert
torek, 25. marec ob 18.00

PESEM ZA MAMO
Prisrčen glasbeni večer so nam pripravili 
pevci Otroških pevskih zborov Osnovne šole 
Vojke Šmuc iz Izole, ki jih vodi BARBARA 
ERCIGOJ.

<' r\o
PORTOROŽ PORI OROSI

GALERIJA - GALLERIA 

Sobota, 22. marca ob 20.00

JURE CIHLAR
SLIKIC - DIIMNTI

Vljudno vabljeni na otvoritev razstave

< j

INSIIIA
GALERIJA • GAI.I.ER1A

RAZSTAVA GRAFIK
Vladimirja Veličkoviča

Michael Collins
KINO ODEON, Izola 
Torek, 25. 3. ob 20. 00

Jordanov epski prikaz 
kontroverznega življenja 
in smrti Michaela Collinsa, 
enega najpomembnejših 
političnih likov 20. 
stoletja, ki gaje zgodovina 
v veliki meri prezrla, je bil 
na Beneškem festivalu leta 
1996 nagrajen z Zlatim 
levom za najboljši film,
Liam Neeson pa je prejel 
nagrado za najboljšega 
igralca.______________

GLEDALIŠČE KOPER
Petek, 21. 3.
Gledališče La Contrada - Trst 
Ponedeljek, torek, 24., 25. 3.
Področno Linhartovo srečanje
amaterskih gledaliških skupin

AVDITORIJ PORTOROŽ
Sobota, 22. 3. ob 20.30
SNG Mala drama
Draga Potočnjak
METULJEV PLES
Režija: Boris Cavazza
Torek, 25. 3. ob 20.30
Sipario Aperto - Trst
ROBE DE L’ALTRO MONDO

SING SING - Koper
Sobota, 22. marec ob 18.00 
Koncert kranjske skupine

STRATUS

CARPACCIO PUB - Koper
Petek, 21. 3. ob 21.00

MIKE BROSNAN

MAK BAR - Lucija 
Petek, 21. marec

KONCERT SKUPINE

SPIRITS



PREJELI SMO:
KAM "VESLAJO" 

OBČINSKA ZEMLJIŠČA?
Na decembrski seji občinskega sveta sem predlagala, da se na 
dnevni red uvrsti posebna točka dnevnega reda, in sicer 
problematika Veslaškega kluba Argo Izola. Za to sem se odločila, 
ko sem videla, kako se je kakih dvesto ljudi (otrok in staršev ter oba 
mlada trenerja ) mrzlega večera pred nalašč zaklenjenimi (!) 
prostori sicer tudi njihovega klubskega prostora zbralo na 
predprazničnem slavju. Zdi se mi namreč nedopustno, da bi mladi 
rod, poln zanosa in moči, ne dobil podpore pri občinskih 
strukturah. Te naj spodbujale zdrav množični šport, tipičen za 
naše obmorsko mesto, in tako otroke odvračale od vsakršne 
zasvojenosti, predvsem pa od mamil. (Uporabila sem pogojnik!) 
Točka je bila uvrščena na dnevni red, strokovne občinske službe pa 
naj bi pripravile gradivo za sejo, skupaj s predlagateljico pa 
oblikovale sklepe. Od občinskih struktur sem seveda zahtevala, da 
pripravijo tisto gradivo, zaradi katerega je do spora sploh prišlo, in 
sicer pogodbo med veslaškim klubom in Marinvestom o lastništvu 
sedanje in nadomestne gradnje za Veslaški klub Izola ter da se 
preveri lastništvo nad nepremičninami v lasti ali uporabi 
veslaškega kluba. V ozadju skrhanih odnosov je predvsem 
problem lastninjenja naše skupne-družbene-občinske zemlje I 
Ob pobudi sem uradno vlogo za vpogled v omenjene dokumente 
naslovila na Upravni odbor sklada stavbnih zemljišč, v katerem 
sedijo občinski svetniki iz vrst LDS, ZL, ZZP, DESUS in SKD (Adler, 
Franca, Domio, Paliska, Krebelj, Simonovič, Frantar). Sklad 
stavbnih zemljišč namreč odloča o usodi vse izolske občinske 
zemlje in je v celoti odgovoren za vse odločitve v zvezi s tem. 
Neuradno sem izvedela, da je samo en občinski svetnik menil, da 
lahko to pogodbo vidimo. Vsi ostali so temu nasprotovali, rav tako 
vpogleda ni odobril Kolegij župana.
Kaj to pomeni ? Čemu skrivanje pogodbe, če je njena 
sopodpisnica občina ? Ali res najvišji organ odločanja v občini, 
Občinski svet, o usodi občinskih zemljišč ne more biti seznanjen, 
lahko pa o tem vedo vse samo izbrani predstavniki omenjenih 
strank ? Na primeru veslaškega kluba se skuša pokazati, da gre le 
za skrhane medčloveške odnose in za nesposobnost nekaterih 
posameznikov (predvsem seveda mladih). Odnosi so resda v 
ospredju. Kaj pa zadaj ?
Apetiti ( Čigavi se ve I) so veliki. Žal lahko Izolani le vljudno 
zaželimo dober tek in potrpežljivo čakamo, da se komu od 
požrešnosti zaleti in bo prej ali slej moral zakašljati.
Dober tek torej I
_______________ jelka M o ra to Vatovec

ZIMSKA SOLA JADRANJA
V Mandraču je že nekaj vikendov opaziti živopisna jadra in male jadrnice 
razreda Optimist ter še manjše in mlajše jadralce, ki delajo prve korake v 
tem lepem športu in načinu življenja nasploh.
Gre za udeležence Zimske šole jadranja, ki jo organizira JK Olimpic, 
vodi pa trener Jurij Dorošenko. V težkih pogojih (brez spusta v vodo in 
brez ogrevanih klubskih prostorov) vendar z veliko želje po pridobivanju 
jadralnega znanja se šole že udeležuje 12 osnovnošolcev, seveda pa so 
vrata še odprta za vse, ki bi se radi pridružili.
Šola, ki je brezplačna, deluje enkrat tedensko, nadaljevala pa se bo s 
celotedenskim poletnim tečajem in kasneje z dopolnilnim tečajem za 
tiste, ki bi se radi resneje posvetili temu športu.

OBČINA IZOLA 
OBČINSKA INŠPEKCIJA

Občinska inšpekcija Občine Izola razpisuje

JAVNO DRAŽBO
zapuščenih, dotrajanih ter karamboliranih vozil, odpeljanih na občinsko 
deponijo v opuščenem kamnolomu na Prešernovi cesti, po odredbi 
Občinske inšpekcije št. 353-10/96.

Seznam vozil:
ZAP.
ŠT.

ZNAMKA LETNIK STANJE VOZILA, 
REGISTRSKA ŠTEVILKA

IZKLICNA 
CENA V SIT

1 CITROEN Gn 1.3 1972 poškodovan, nevozen 36.000,00
2 FIAT 126P neznan nevozen 20.700,00
3 FIAT 126P neznan nevozen 18.000,00
4 ZASTAVA 435 K neznan nevozen 42.000,00
5 ZASTAVA 101 conf. neznan nevozen, KP A1-60 nz 30.000,00
6 FIAT 126P neznan poškodovan 20.700,00
7 ZASTAVA 750 neznan poškodovan, nevozen 21.000,00
8 ZASTAVA 750 neznan nevozen 12.500,00
9 FIAT 126P neznan nevozen 28.500,00
10 CITROEN VISA 11 it neznan nevozen 59.000,00
11 RENAULT 4 GTL cca 1985 nekompleten, KP H5-669 p 69.800.00
12 FIAT 500 neznan nevozen 15.500,00
13 ŠKODA 120 LS 1978 poškodovan 31.500,00
14 FSO POLONEZ cca 1980 nevozen 34.000,00
15 FIAT 126P cca 1985 nevozen 25.800,00
16 ZAST. YUGO 45 neznan poškodovan, nevozen 10.000,00
17 ZASTAVA 101 1975 nevozen, KP 186-248 27.000,00
18 ZASTAVA 101 conf. cca 1980 nekompleten 24.000,00

Javna dražba bo 3. aprila 1997 ob 11. uri na občinski deponiji v 
opuščenem kamnolomu na Prešernovi cesti. Ogled bo možen eno uro 
pred začetkom dražbe. Podrobnejše informacije o dražbenih pogojih ter 
stanju vozil, lahko zainteresirani dobijo pri Občinski inšpekciji Izola, 
Verdijeva 1, tel. 67-721.

Obvestilo
Obveščamo vse lastnike zapuščenih, dotrajanih, neregistriranih ter 
karamboliranih vozil, odpeljanih v letu 1996 na občinsko deponijo v 
opuščenem kamnolomu na Prešernovi cesti, da le-te prevzamejo do 2. 
aprila 1997. V nasprotnem primeru bodo prodana na javni dražbi.

Datum: 17.3.1997 
številka: 403-142/96

Vodja občinske inšpekcije 
Silvana Zadel, l.r.

COMUNEDIISOLA SERVIZIO 
ISPETTIVO COMUNALE

II Servizio ispettivo del Comune di Isola bandisce I'

ASTA PUBBLICA
dei veicoli abbandonati, fuori uso o danneggiati, depositati, ai sensi 
dell'ordinanza n. 353-10/96 del Servizio ispettivo comunale, al luogo di 
deposito allestito presso la cava abbandonata in strada France PreSeren.

Veicoli alTasta:
N. RO 
PR.

MARCA ANNO DI 
FABBRICAZ

STATO E N. DI MATRICOLA 
DEL VEICOLO

PREZZO BASE 
(SIT)

i CITROEN G«i 1.3 1972 danneggiato, fuori uso 36.000.00
2 FIAT 126P sconosciuto fuori uso 20.700,00
3 FIAT 126P sconosciuto fuori uso 18.000,00
4 ZASTAVA 435 K sconosciuto fuori uso 42.000,00
5 ZASTAVA 101 conf. sconosciuto fuori uso, KP A1-60 (targa verde) 30.000,00

6 FIAT 126P sconosciuto danneggiato 20.700,00
7 ZASTAVA 750 sconosciuto danneggiato, Aiori uso 21.000,00
8 ZASTAVA 750 sconosciuto fuori uso 12.500,00
9 FIAT 126P sconosciuto fuori uso 28.500,00
10 CITROEN VISA 11 rc sconosciuto fuori uso 59.000,00
11 RENAULT 4 GTL circa 1985 incompleto, KP H5-669 (prava) 69.800.00
12 FIAT 500 sconosciuto fuori uso 15.500,00

13 ŠKODA 120 LS 1978 danneggiato 31.500,00

14 FSO POLONEZ circa 1980 fuori uso 34.000,00

15 FIAT 126 P circa 1985 fuori uso 25.800.00
16 ZAST. YUGO 45 sconosciuto danneggiato, fuori uso 10.000.00
17 ZASTAVA 101 1975 fuori uso, KP 186-248 27.000.00
18 ZASTAVA 101 conf. circa 1980 incompleto 24.000.00

L'asta pubblica avra luogo il 3 aprile 1997 alle ore 11.00 al deposito 
allestito presso la cava abbandonata in strada France Prešeren. Un'ora 
prima delCasta šara possibile ispezionare i veicoli messi all'asta. Per 
ulteriori informazioni riguardanti le condizioni delCasta pubblica e lo 
stato dei veicoli gli interessati possono rivolgersi al Servizio ispettivo 
comunale, via Giuseppe Verdi, 1, telefono n. 67-721.

A v v i s o
I proprietari dei veicoli abbandonati, fuori uso, non immatricolati o 
danneggiati i quali nel 1996 sono stati asportati al deposito comunale 
alla cava abbandonata in strada France Prešeren sono invitati a ritirare i 
rispettivi veicoli entro il 2 aprile 1997. I veicoli non ritirati entro il 
predetto termine verranno venduti alfasta.

Data: 17.3.1997 
Numero: 403-142/96

Capo del Servizio ispettivo comunale 
f.to Silvana Zadel
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Slovenia - Italia: COMUNITA DEGLI ITALIANI Dl ISOLA!

Palazzo Manzioli: che 
sia la volta buona... Pasqua/e Besenghi degli Ughi

Cincjue giomi mcmorabili quelli della 
settimana scorsa perchč improntati quasi 
completamentc ai rapporti bilaterali tra 
Slovenia e Italia, alla coUaborazionc economica 
e alTapprofondimento delle tematiche 
euroatlantiche. Uno sforzo non indifferente 
che - a parte le. eccezioni che ci sono sempre 
- ha contribuito a creare neU’opinione 
pubblica, ma anche tra la maggioranza delle 
forze politiche, un 'atmosfera di rinnovata 
comprensione e dl abbattimento delle 
diffidenze che, bisogna ammetterlo, per 
troppo tempo qualcuno si era impegnato a 
costruire da livna e dall’altra parte. Dunque, 
la visita a Lubiana del Presidente del 
Consiglio italiano, Romano Prodi, ed i 
col/oqui con il collega sloveno Drnovšek, ma 
anche con le altre massime cariche dello 
Stato. II gruppo nutrito di imprenditori 
italiani guidati da presidente della Regione 
Friuli - Venezia Giulia, Giancarlo Cruder, 
e rincontro defmito a carattere privato di 
giovedi scorso con il presidente della 
Rcpubblica, Milan Kučan, a Capodistria. 
Infine, venerdi, la visita ufficiale del 
presidente della Camera dci deputati Luciano 
Violantc e lincontro con il presidente della 
Camera di Stato. Janez Podobnik. A livello 
bilatcralc, ma anche piii gencralmentc 
intcmazionalc, una riconfcrma di una ben 
prccisa volonta espressa da entrambe le parti 
di proscguirc sulla strada intrapresa ne anche 
un anno fa, con 1’avvento alla guida del 
govemo italiano del premier Prodi e dopo 
Pincontro del giugno scorso con il presidente 
Drnovšek. Una ripresa, o una continuazione 
intensiva del dialogo che non si era interrotto 
nemmeno durante i quattro mesi in cui la 
Slovenia si era ritrovata senza il nuovo 
govemo. E che, indubbiamente, ha portato 
una ventata di ottimismo anche per la nostra 
comunita nazionale. Per due motivi, 
sostanzialmente. In primo luogo, perchč 
anche noi abbiamo avuto modo di incontrare 
il premier Drnovšek e il presidente della 
Camera di Stato Podobnik, e suceessivamente, 
il presidente italiano Prodi accompagnato 
dalTambasciatore Spinetti e dalTinfaticabile 
sottosegretario agli esteri, Piero Fassino. Ai 
quali abbiamo sottoposto una lista con tutti 
i nostri problemi. In secondo luogo, perchč 
proprio questi incontri e il fatto stesso che 
ci sono stati dimostrano chiaramcntc che le 
questioni minoritarie sono parte integrante 
dci rapporti bilaterali e che, in fondo, 
nessuna delle due parti dovrebbe potersi 
permettere che siano proprio le minoranze 
a mettere in forse Pevoluzione generale di 
questi rapporti. Coscienti, dopotutto, che ci 
vuole molto poco e un minimo di buona 
volonta affinchč le comunita nazionali da 
elemento di possibile con fronto e conflitto 
si trasformino, finalmente, in fattore di 
convergenza e di propulsione. Per quanto 
riguarda concretamente la nostra Comunita 
di Isola: sono State fomite le assicurazioni 
piu ampi c che non esiste piii aleun intoppo, 
nč politico nč burocratico, per 1’inizio dei 
lavori sul restauro di Časa Manzioli. 
Considerando H livello da cui sono giunte 
!e confermc, che sia la volta buona?

Silvano Sau

ne! bicentennario della nascita
Vi sono due qualita di poeti, quelli che invecchiano, perche in vita non erano che poeti 
di moda, e quelli che rimangono eternamente giovani anche se morti da diversi secoli 
e per lungo tempo rimasti pure nelToblio.
Ad eccezione di pochi 
grandi astri si puo 
dunque fissare quale 
legge organica della 
letteratura che un poeta, 
di solito cade nell’oblio 
tanto prima quanto piu 
il suo nome viene 
venerato in vita. II poeta 
per eccellenza, invece, 
di rado viene compreso 
nel suo secolo, perche 
egli precede quasi 
sempre il suo tempo.
Ma se dal momento 
della farna oltretomba 
possono dirsi giuste le 
considerazioni su- 
esposte, in quanto ai fili 
segreti che collegano 
un secolo alTaltro e i grandi serittori fra toro, 
osserveremo tuttavia che per rendere piu o 
meno grande la letteratura di una nazione 
sono assolutamente necessari quei poeti 
che impongono un dato indirizzo alla cultura 
letteraria di un’epoca e stampano la loro 
impronta nel secolo in cui vivono con una 
o piu opere sublimi. Pero non meno 
necessari al bagaglio dell’intelligenza umana

sono quelli che senza 
salire a tanta altezza, 
sono quasi un anello di 
congiungimento fra il 
pubblico che legge e 
quei grandi luminari, di 
cui formano, per cosi 
dire, le necessarie 
appendici.
D’altronde non sempre 
i grandi serittori 
esprimono tutti i bisogni 
del secolo, tutte le 
aspirazioni di una 
nazione; ne possono 
essere 1’unica voce del 
cuore umano.
Per queste ragioni ci 
sembra che abbia diritto 
di essere tolto 

dairingiusto oblio in cui giace anche il nome 
del Besenghi, il quale non lascio dietro di 
se una scuola o una corrente propria d’idee, 
ma fu pero una personalitš spiccata nei 
tempi e nei luoghi in cui visse, in modo da 
formare un centro luminoso non solo per la 
sua provincia, ma anche per aleune delle 
limitrofe.

Gianfranco Siljan

Mostra “La nostra storia” edizione '97:

Grande successo

Molto riuscita anche 1’edizione ’97 del concorso “La nostra storia”, bandito dalla redazione de “II 
mandracchio”.

(segue sulla pagina successiva)



(da!la prima pagina)

Una quarantina sono stati, infatti, i reperti inviatici dai nostri lettori che sono 
stati esposti alla mostra a Palazzo Besenghi dal 12 al 17 maržo scorsi. Diverse 
le foto e molti i documenti che testimoniano frammenti della nostra storia. 
Numerose le foto d’epoca della nostra citta tra le quali una del 1924. Fra i 
documenti vari atti di compravendita (dal 1800 al 1940), il manifesto per la 
“Prima esposizione” del 1910 e le fotocopie di vari altri manifesti. Non sono 
mancati nemmeno reperti veri c propri corne una “pesa” tradizionale in metallo, 
un calderone, un coltellaccio, una valigia, una gavetta delFesercito austro- 
ungarico, un completo di amesi e banchetto da calzolaio, un completo da sarta, 
con macchina per cucire ecc. L’apposita commissione ha premiato i reperti 
giudicati piu interessanti.

Dopo unapprofondita analisi del materiale pervenuto per il concorso La nostra 
storia cdizione '91, la commissione ha dcciso alFunanimita di assegnare il primo 
premio all’insieme di reperti numero 26 e cioe al completo di arnesi e banchetto 
da calzolaio risalenti alfinizio secolo fomitici dalla signora Elda Božič. 
Motivazione:
Il fatto stesso chc una famiglia conservi gclosamcnte testimonianzc di questo 
genere (si tratta infatti di amesi originali usati per la fabbricazione artigianale 
di calzature che oggi non hanno un valore pratico - quante cose vecchie e 
storicamente valide vengono buttate via - ma che rappresentano veramente un 
ritaglio della nostra storia) č eccezionale (per i nostri tempi) e, secondo la 
commissione, merita sicuramente il primo premio.
Il secondo premio e andato al lampadario a gas, reperto numero 34, appartenuto 
alla famiglia Parentin e fomitoci dalla famiglia Bressan.
Motivazione: \
La commissione era a conoscenza dell’esistenza di questo tipo di lampadari, 
qualcuno 1’aveva visto in qualche film, nessuno pero finora 1’aveva toccato e 
osservato da vicino. E sicuramente un reperto piu unico che raro che testimonia 
il fatto che una volta la nostra citta aveva anche una buona rete di gas cittadino. 
Chissa se i vecchi tempi torneranno - almeno per quanto riguarda il gas.

Il terzo premio č andato al reperto 
numero 9 e cioe alla pubblicazione 
"Storia del movimento socialista isolano, 
narrata al popolo dal compagno G.V." 
fomitaci dal profcssor Paolo Šema. 
Motivazione:
La commissione e riuscita ad appurare 
trattarsi dell’unico libretto esLstente, 
non solo nei tre comuni costicri, ma 
ben oltre. Si tratta, anche in questo 
caso, di una preziosa testimonianza di 
un periodo in cui Isola era una citta 
con una fortc tradizionc socialista.

Andrea Šumenjak

Attivita comunitaria
ORARIO D'APERTURA DELLA 
SEDE
Sala di lettura e bar sociale - Da 
lunedi a venerdi dalle ore 16.30 alle 
20.30.
Biblioteca - Il lunedi dalle ore 17 alle 
18 e il mercoledi e il giovedi dalle ore 
16.30 alle 19.

MANIFESTAZIONI
Sabato 22 maržo, ore 20.30, Časa di 
cultura di Isola.
La COMPAGNIA TEATRALE “EX 

ALLIEVl DEL TOTI di Trieste 
presenta “IRusteghi”di Carlo Goldoni. 
Non fu il Ž700 solo il secolo delle 
riverenze, delle parrucche, della cipria 
e dei linti nei: Illuminismo e Rivoluzione 
francese lo dimostrano. Non fu papa 
Goldoni autore ridanciano, lczioso 
accomodantc: ne “I Rusteghi”
soprattutto. Canciano soffre davvero 
sospettando il tradimento della moglie, 
Lunardo pure nei veder vacillare il suo 
granitico mondo fatto di certezze e 
onesta e anche Siora Felice, brillante 
e spregiudicata, soffre per quel suo 
marito accomodante, affezionato, ma 
inctto. Pur nello scintillare dei dialoghi, 
nella vivacita delle scene, nei brio 
delFintreccio traspaiono, e non di 
rado, Famarezza e la precarieta della 
condizione umana. Per le calli impazza 
il carnevale, sui canali, da qualche 
gondola infiocchettata, fioriscono lazzi 
e canzoni, ma la maschera veneziana 
non ride.
Prezzi: 300 e 500 SIT in prevendita 
presso la Segreteria e il bar della 
Comunita, 500 e 700 al botteghino.

Sabato 22 maržo, ore 9.00, al 
Palazzetto dello šport di Isola, torneo 
di calcetto a quattro, organizzato dalle 
Comunita degli italiani di Capodistria 
e Isola.

Mercoledi 26 maržo, ore 20, Teatro 
comunale di Capodistria.
In collaborazione con FUniversita 
Popolare di Trieste e FUnione Italiana 
di Fiume, la COMPAGNIA 
TEATRALE “DRAMMAITAUANO” 
di Fiume presenta SHAKESPEARE 
ED ELISABETTA di Miro Gavran. 
Elisabetta d’Inghilterra si mette a 
spendere buona parte del suo talento 
mentale per cercare (e trovarei nuovi 
occasionali occupanti del suo
letto...... Shakespeare usa le sue energie
non solo per scrivere, ma soprattutto 
per conquistarsi un pošto al sole della 
Corte e apparire “Macho” insostituibile 
piu che Autore inarrivabile. La convulsa 
passione tra il Bardo ed Elisabetta e 
una trovata brillantissima che fornisce 
materiale di palcoscenico sfruttato con 
dialoghi schioppettanti e senza cali di 
ritmo... Una preziosa occasione per il 
Dramma Italiano per far conoscere al 
proprio pubblico un valido esponente 
della drammaturgia croata.
Prezzi: 300 e 500 SIT in prevendita 
presso la Segreteria e il bar della 
Comunita, 500 e 700 a! botteghino.

Venerdi 28 maržo, alle ore 20, 
Palazzo Besenghi di Isola.
SER ATA CELEBRATIVA IN 
OCCASIONE DEL 200.ESIMO
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(Le foto sono di C. Chicco)
ANNIVERSARIO DELLA NASCTTA 
DI PASOUAIE BESENGHI DEGU 
UGHI. Nel corso della manifestazione 
verra presentata al pubblico la 
pubblicazione monografica Pasqua!e 
Besenghi degli Ughi - Un poeta 
controcorrente di Gianfranco Siijan, 
cdito dal nostro foglio “Il Mandracchio” 
E vero chc il Besenghi fu un poeta 
con il našo sempre controvento, infatti 
nei pieno dommio asburgico serisse i 
seguenti versi: Un re piu dolce / lo 
non conosco / Del buon Re-Fosco. 
Pero nessuno pud negargli un 
indiscutibile spessore letterano..... '{dalla 
prefazione della pubblicazione).
Oltre alFautore della pubblicazione sul 
grande poeta isolano delFOttocento, 
parteciperanno alla serata il pianista 
Toma Tobing, la cantante lirica 
Eleonora Matija ie accompagnata al 
pianoforte dal Maestro Claudio 
Strudthoff e la Scuola di Musiča di 
Isola con il cantante Matej Rubeli 
Furman. Voci recitanti: Lidia Kozlovič 
e Dario Penne. Condurra la serata 
Ondina Matija ie.
Ingresso libero.

Lunedi 31 maržo, ore 10.00, chiesa 
parrocchiale di San Mauro in Isola. 
Partecipazione del CORO 
“HALIAETUM” della Comunita degli 
Italiani Pasquale Besenghi degli Ughi” 
di Isola alla Santa Messa di Lunedi 
DelFAngelo.

GRIJPPI DELLA “PASOUALE 
BESENGHI DEGLI UGHI” IN 
TRASFERTA
Venerdi 21 maržo, ore 19.30, Comunita 
degli Italiani di Verteneglio.
Concerto del CORO “HALIAETUM” 
della Comunita degli Italiani Pasquale 
Besenghi degli Ughi” di Isola

AVVISI
Rinnovo iserizioni.
LAssociazione COMUNITA DEGLI 
ITALIANI 'Pasquale Besenghi degli 
Ughi” di Isola invita tutti i soci, 
effettivi e sostenitori, a rinnovare 
Fiscrizione. Si invitano ad iseriversi 
anche tutti coloro che svolgono o 
intendono svolgere attivita nelPambito 
delFassociazione, minorenni compresi, 
e tutti coloro che hanno a cuore il 
realizzo degli interessi individuali e 
collettivi nei campo della cultura, dello 
šport e della ricreazione con particolare 
nferimento alla cura, allo sviluppo e 
alla salvaguardia delle tradizioni e del 
patrimonio culturale italiani del territorio.

// Mandracchio, foglio della 
Comunith italiana di Isola 
Redattore responsabile:
Andrea Šumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel,
C. Raspolič, S. Sau, G. Siijan,
A. Šumenjak
Indirizzo: via S. Gregorčič 76,
6310 Isola, Slovcnia
tel.,fax: (+386 66) 65031, 65853



NAGRADNA GOJKARCA
Za vse, po duhu in počutju 
mlade, zveste ugankarje Go
jko tokrat ponuja križanko 
kot pojasnilo in izziv tele
fonskemu imeniku.
Telekom je-občane - tele
fonske naročnike v izolski 
občini razdelil na osem 
ločenih enot. Potrudite se in 
vseh osem enot napišite na 
kupon. Odgovore pričakuje
mo najkasneje do torka na 
našlo Tednik Mandrač, Veliki 
trg 1 - Izola. Na gornjem 
naslovu imamo tudi svoj nabi
ralnik.
Nagrajenci prejšnejga tedna 
so:
1. Šuštar Dolores iz jagodja;
2. Etien Tomažič iz ulice 
Osvobodilne fronte ter 3. 
Pavlovčič Marta iz ulice 
Prekomorskih brigad. Za na
grade, ki jih poklanja Bingo 
Bongo se javite najprej na 
uredništvu Mandrača.

VODORAVNO

1. naše mesto 
6. kraj v naši občini 
10. reka v Sloveniji
14. azijska trajna zelika
15. šoferji na ladjah
17. naše mesto v italijanščini
18. naši popularni navijači
20. Ivančevič Ana
21. glavno mesto Z. Samoe
22. pokojni kitajski politik
23. ...kraj v naši občini
26. bengalski pesnik 
Džibanananda, iz - sad
27. prestol
28. počivališče mrtvih, navje
29. Andrej Sedej
30. simfonično delo, N.R. 
Korsakova
32. glavni vrh Kilimanžara 
35. Igor Vošinek
37. kdor vzdržuje red
38. trnek
40. kraj v naši občini
43. roža - tudi očesna šarenica
45. pritok Donave
46. osnovna mera
49. nahaja se pred dvojko
50. znana primorska jed
51. kraj v naši občini
53. nasprotje od kratek
54. kazenski strel iz kota igrišča
55. ladja na progi Trst - Izola

56. domača zdravilna rastlina
58. junak mladinskih filmov "Z"
59. indijski pisatelj, iz ora
60. slovenski plesalec Janez - tudi 
začimba
61. filmski igralec Sharif
62. Edi Roj

NAVPIČNO

1. nekdanji Sultanov razglas
2. del naziva igrice "Zvezdica..." - 
F. Milčinski
3. kdor igra na oboo
4. naziv za Vojvodinca
5. dobite jo v trgovini Bingo 
Bongo
6. Deja Mušič vodi oddajo....
7. ponočni meteorski roj
8. otok v Jadranu
9. del televizorja
10. Klarič Martina

O O
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11. dolg letalski napad
12. bivši izolski nogometaš
13. Antonič Ivana
16. glavno mesto Latvije
19. Ana Jelušič 
22. Milotič Renato
24. rimski pesnik
25. tekoče stopnice 
27. Turk Robert
31. pristanišče ob Baltiku
33. kraj v naši občini
34. veletok v Južni Ameriki 
36. mesto v Bosni, ni nizko
39. kraj v naši občini
40. pesek nasut na- cesti
41. del prsnega koša
42. društvo obalnih abstinentov 
44. muslimanski pozdrav
47. tvarina, snov, materija
48. pritok Rena v Švici
52. pesem hvalnica
57. Negovan Nemec
58. Zimerman Rok

KUPON št. 21
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BlIMINAUJE
Letošnje zgodnje lepo vreme, je privabilo k morju za ta čas 
neobičajno veliko obiskovalcev. K sreči pa dečki kakšnih velikih trenj 
med domačim prebivalstvom in gosti ne opažajo. Več dela imajo s 
suhim vremenom in s stalno aktivnimi domačimi dolgoprstneži. No, 
tudi nesreč se je zgodilo nekaj.

Sekali so ovinke
V minulem tednu so "nesrečarji" 
najraje sekali ovinke in to najraje na 
cesti na Šared. V eni taki je voznik, 
potem ko je sekal ovinek, s kraja 
nesreče pobegnil.
Sicer pa se je nesreča na Sončnem 
nabrežju zgodila zaradi izsiljevanja 
prednosti, nek voznik se je zaletel v 
gumo avtobusa, tretji je potem, ko 
je na parkirišču dobro postružil 
parkirano vozilo odpeljal s kraja 
nesreče. Dečke še vedno lovijo vse 
tiste, ki jih še niso prijeli.

vse skupaj zmislil. Mati mu je 
namreč dala 9.000 tolarjev, ki jih je 
seveda porabil. Dečki so občana 
resno okarali.

V stanovanjskem bloku je skupina 
hrvaških državljanov kršila javni red 
in mir. Eden od njih se je do dečkov 
nesramno vedel, pa so se dečki 
razjezili ter ga vzeli s seboj na 
prenočevanje. Predlog sodniku za 
prekršek sledi.

V stari Izoli ne gori
V preteklem tednu je gorelo po vseh 
krajevnih skupnosti, izjema je le 
staro mesto. V več kot polovici 
primerov so požare zakrivili ljudje, ki 
so sežigali odpadke, potem 
neodgovornu dovolili ognju, da je 
zbežal. Izdano je bilo kar nekaj 
plačilnih nalogov, nekajkrat pa so 
morali gasilci kar resno posredovati.

V minulem tednu je po Izoli strašil 
neznani zlikovec, ki je na Lonki 
ukradel en par nogavic in en 
selotejp. Neki drugi tatič pa je v 
Livadah ukradel "avtomatika" 
vijoličaste barve z rumenimi vilicami, 
v Kortah pa sta se močno sprli dve 
družini. Prišlo je celo do fizičnega 
obračunavanja in telesnih poškodb. 
O razsodbi družinskega spora bo 
odločal sodnik na koprskem sodišu.

Denar porabil in si 
roparje izmislil
Na policijski postaji se je oglasil 
izredno vinjen človek, ki je povedal, 
da sta ga napadla dva neznance ter 
mu odvzela 9.000 tolarjev. Dečki so 
si skupaj z občanom ogeldali "kraj 
dogodka", kjer pa ni bilo najti 
nobenih sledi o kakšnem dogajanju. 
Dečki so občana nekoliko bolj 
pritisnili in ta je hitro priznal, da si je

GASILCI; REŠEVALCI; 
CENTER ZA OBVEŠČANJE

112
POLICIJA

113
Pristaniška 45 
KOPER 
tel.: 445 513 
fax: 445 514

CopeR
EspaN

trgovina in 
ekonomske 

storitve 
d.o.o. KOPER

Hišne pršice, ki se nahajajo v jogiju so eden najhujših povzročiteljev alergij!

POTEMA - sistem in postopek za
čiščenje jogijev (

Cena čiščenja: 1.980,00 SIT/kos (jogi - enojni) \

_ Strokovni
čistilni servis

(ifeiiktf«KoperZa dodatne informacije pokličite 23-390 i

NOVE TELEFONSKE ŠTEVILKE 
UREDNIŠTVO MANDRAČA 

Tel.: 600-010, Fax.: 600-015

fotooptika RIO Ljubljanska 24 IZOLA tel.: 066/ 61 403, fax: 066/ 67 044

Imate radi udobje, 
praktičnost, cenite svoj 

dragoceni čas?

Potem morate poznati*

prednosti, ki jih nudi tekoči 
račun Splošne banke Koper:

Za plačevanje nakupov v trgovinah lahko uporabljate
plačilno kartico ACTIVA ali ACTIVA EUROCARD,
za dvigovanje gotovine pa priročne bankomate.

Če se odločite za trajni nalog, prepustite Splošni 
banki Koper, da se iz vašega tekočega računa redno 
plačuje mesečne obveznosti (voda, elektrika, RTV 
naročnine...).

Če pa se odločite za banko na domu plačujte 
položnice in različne račune kar od doma, pri čemer 
kuverto s položnicami in računi vržete v najbljižji 
poštni nabiralnik ali oddate v vam najbljižji poslovni 
enoti Splošne banke Koper

splošna banka koper
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